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Predsedstvo OK SZDL Velenje 

Evidentiranje mora 
biti kar najbolj 
množično 

Priprave na volilno-programske konference organizacij socialisti-
čne zveze, poročilo o poteku evidentiranja za spomladanske skupščinske 
volitve, obravnava in sprejem sklepov problemske konference o znan-
stveno-raziskovalni dejavnosti in problematika zbiranja sredstev za 
zgraditev sedme osnovne šole, so bile glavne točke seje članov predsed-
stva občinske konference SZDL Velenje v torek prejšnji teden. 

V zvezi -s pripravami na volil-: 
no-programske konference orga-
nizacij socialistične zveze je 
predsednica občinske konferen-
ce SZDL Velenje Nada Zavolo-
všek-Hudarin posebej poudarila, 
da sedanji čas terja temeljitejše 
priprave kot kdajkoli doslej, da 
morajo funkcionaiji socialistične 
zveze postati resnično pravi akti-
visti, ki so znani po dobrem delu 
in ki imajo zaupanje ter ugled 
med ljudmi. Posebej so. poudari-
li, da je treba na dnevne rede 

.programskih sej uvrstiti najpo-
membnejša vprašanja kot so or-
ganiziranost in usposobljenost 
organizacij socialistične zveze za 
izvajanje njene ustavne vloge, 
ustvarjanje ustrezne klime za vo-
litve v skupščinski sistem, pred-
vsem pa spregovoriti o pripravah 
na planske dokumente krajevnih 
skupnosti in širše družbenopoli-
tične skupnosti ter oceniti delo-
vanje delegatskega sistema. V 
priprave na programske seje kra-
jevnih konferenc socialistične 
zveze se bodo vključili tudi posa-
mezni člani predsedstva in izvrš-
nega odbora predsedstva občin-
ske konference, ki bodo hkrati 
soodgovorni, da bodo seje vse-
binsko kar najbolj bogate in pra-
vočasno izvedene. 

Sprejeli so tudi rokovnik za iz-
vedbo aktivnosti za volitve v or-
ganizacijah socialistične zveze. 
Po njem se morajo do 25. sep-

_ tembra sestati koordinacijski od-
bori za kadrovska vprašanja ali 
predsedstva krajevnih konferenc 
SZDL in evidentirati možne kan-
didate za nosilce funkcij v kra-
jevnih konferencah in v občinski 
konferenci, kjer bomo volili 

i predsednika, podpredsednika in 
sekretarja. 

Do 10. oktobra morajo bjti 
opravljeni sestanki po soseskah 
in sestanki družbenopolitičnih 
organizacij po krajevnih skupno-
stih, deset dni kasneje morajo bi-
ti sklicane seje predsedstev kra-
jevnih konferenc in opravljena 
določitev kandidatov za nosilce 
Tunkcij v krajevnih konferencah. 

Na teh sejah bodo med drugim 
določili datume volilnih sej kra-
jevnih konferenc in obravnavali 
kandidate za nosilce funkcij v 
občinski konferenci SZDL. Do 
15. novembra morajo biti sklica-
ne volilne seje krajevnih konfe-
renc, do -24. novembra morajo iz 
krajevnih konferenc poslati po-
datke na občinsko konferenco o 
njihovih izvoljenih funkcionarjih 
in poročilo o delu krajevne kon-
ference, 26. novembra pa bo 
predvidoma programsko volilna 
seja občinske konference SZDL. 

Ob obravnavi težav in slabosti 
evidentiranja možnih kandidatov 
za odgovorne funkcije v občini so 
opozorili, da se v glavnem poja-
vljajo že znana imena, da je med 
predlaganimi premalo mladih, da 
so težnje po kadrovanju v ozkih 
krogih, nekateri občani pa sploh 
odklanjajo kandidature. 

Zato je treba storiti vse, da bo 
paleta možnih kandidatov kar 
največja oziroma, da bo evidenti-
ranje in kandidiranje za volitve v 
organe driižbenopolitičnih organi-
zacij in skupščinske volitve kar 
najbolj množično ter demokrati-
čno. Treba je preprečiti vsakršne 
težnje po kadrovanju v ozkih kro-
gih. Demokratičnost našega siste-
ma volitev daje vsakemu občanu 
pravico, da je kandidat, zavedati 
pa se prav tako moramo, da po-
meni evidentiranje posebno druž-
beno priznanje, 

V nadaljevanju seje so sprego-
vorili tudi o problematiki zbira-
nja denarja za zgraditev sedme 
osnovne šole v občini Velenje. 
Člani predsedstva so poudarili, 
da se morajo predstavniki občin-
ske izobraževalne skupnosti, 
skupaj s svojo strokovno službo 
in izvršnim svetom, prizadevneje 
lotiti uresničevanja že sprejetih 
sklepov. Tako morata izvršni 
svet in izobraževalna skupnost 
do 15. septembra poročati pred-
sedstvu, kako poteka akcija zbi 
ranja denarja za nov šolski ob-
jekt. Način združevanja denarja 
je bil dogovorjen ob pripravah 
na četrti samoprispevek. (VOS) 

Praznik občine Mozirje 

Osrednje slovesnosti v Šmartnem 
ob Dreti 

Občina Mozirje slavi svoj praznik 12. septembra v spomin 
na ta dan leta 1944, ko je bila s padcem okupatorske postojanke 
v Mozirju v celoti osvobojena Gornja Savinjska dolina. V nasled-
njih mesecih so na osvobojenem ozemlju nastali trdni zametki 
povojne ljudske oblasti, ki so bili velikega pomena tudi za širši 
slovenski prostor. 

Seveda bodo delovni ljudje 
in občani tudi svoj letošnji 
praznik primerno proslavili. 
Prireditve se vrstijo že vse mi-
nule dni tega tedna po vseh 
krajih Gornje Savinjske doline, 
osrednje slovesnosti pa bodo 
na vrsti konec tedna v krajevni 
skupnosti Šmartno ob Dreti. . 

Ze v nedeljo so kolesaiji 
opravili kolesarski maraton po 
poteh 2. grupe odredov okrog 
Menine planine. Sinoči so v ga-
leriji mozirskega kulturnega 
doma odprli razstavo fotografij 
pod naslovom »Naši kraji in 
ljudje«. Danes, v četrtek 5. 9., 
bodo v domu Partizana člani 
domačega kluba radioamater-
jev odprli razstavo radioama-
terske tehnične opreme, ostale 

prireditve pa bodo na vrsti zad-
nje dni v tednu. 

V petek zjutraj bodo na vsa-
koletni pohod »Po poteh parti-
zanske sanitete na Solčav-
skem« krenili borci in mladin-
ci, ob 10. uri dopoldne bo na 
vrsti še Otvoritev novega prizid-
ka k osnovni šoli Mozirje, v so-
boto dopoldne pa bo slovesno 
v zaselku Struge pred Lučami, 
ko bo na vrsti še slovesnost ob 
otvoritvi novih proizvodnih 
prostorov Modne konfekcije 
Elkroj, za to delovno organiza-
cijo in krajevno skupnost še ka-
ko pomembnih. 

Seveda pa bo prav v soboto 
najbolj slovesno v krajevni 
skupnosti Šmartno ob Dreti. 
Ves dan bo v osnovni šoli na 

ogled razstava otroških izdel-
kov. Popoldne ob 16. uri bodo 
v Šmartnem izročili namenu 
prenovljen gasilski dom, uro 
zatem pa bo v večnamenskem 
prostoru slavnostna seja zbo-
rov občinske skupščine. Zatem 
bo na vrsti še tovariško sreča-
nje delovnih ljudi, občanov in 
gostov. V nedeljo dopoldne bo 
v Šmartnem na vrsti še orienta-
cijski pohod rezervnih vojaških 
starešin. Povedati velja, da so 
se v letošnje slavje ob občin-
skem prazniku tvorno vključili 
tudi športniki vse Gonye Sa-
vinjske doline, saj so od nede-
lje naprej vsak dan pripravili 
vsaj eno tekmovanje. 

Seveda bodo na slavnostni 
seji v Šmartnem ob Dreti pode-
lili tudi letošnje občinske na-
grade in priznanja., 

. - DOMICIL OBČINE 
MOZIRJE bodo' podelili 
DRUŠTVU VRTNARJEV 
SLOVENIJE; 

- ZLATE PLAKETE obči-
ne Mozirje bodo prejeli: ŽE-
LEZARNA RAVNE NA KO-
ROŠKEM, TURISTIČNO 

DRUŠTVO Luče ob Savinji, 
JOŽE CELINŠEK iz Spodnje 
Rečice in IVAN KRAMER iz 
Mozirja; 

- SREBRNE PLAKETE 
Občine Mozirje bodo prejeli: 
ZDRAVSTVENA POSTAJA 
NAZARJE, OBČINSKI OD-
BOR RDEČEGA KRIŽA MO-
ZIRJE, TVD PARTIZAN MO-
ZIRJE, GASILSKO DRU-
ŠTVO ŠMARTNO OB DRETI 
in akademski kipar JANKO 
DOLENC; 

— NAGRADI občine Mo-
zirje bodo podelili: SKUPINI 
INOVATORJEV iz temeljne 
organizacije Kovinarstvo Ljub-
no in PROSVETNEMU DRU-
ŠTVU iz Gornjega grada; < 
. — ZNAČKE občine Mozirje 

pa bodo prejeli: Anton BI-
TENC iz Nazarij, Lenka 
KRALJ z Ljubnega, Roman 
KRAJNER iz Nazarij, Janko 
MATK iz Logarske doline, Jo-
že MEJAČ iz Mozirja, Ana PE-
Č N I K s Prihove, Alojz PE-
ČOVNIK iz Dola, Raiko SE-
LIŠNIK iz Luč, Franc SULEK 
iz Luč in Veljko ŽVIPELJ iz 
Nazarij. 

Živinorejska razstava v Gaberkah 

15 let pospeševalnega dela 
Večja pridelava hrane in večja 

stopnja samopreskrbe z živežem 
sta tudi v naši občini eni od po-
membnih razvojnih nalog, pa če-
prav je jasno, da nismo izrazito 
kmetijsko področje, in še to zara-
di eksploatacije premoga in inten-
zivne gradnje izgublja velik del 
najplodnejše zemlje. Tako za 
kmetijsko proizvodnjo ostajajo le 
obrobni in hriboviti predeli. Te 
okoliščine in močna industrializa-
cija naše občine so vplivali, da se 
število kmečkih gospodarstev iz 
leta v leto naglo zmanjšuje. Tako 
smo še leta 1976 imeli na območju 
občine 1250 kmečkih gospodar-
stev in okoli 600 čistih kmetij, se-

NAJRAJE NOSIM 
HLAČE 

daj pa imamo le še 817 kmečkih 
gospodarstev, od katerih so po ob-
činskem odloku 404 zaščitene 
kmetije. 

Seveda tudi delež kmečkega 
prebivalstva naglo upada. Tako 
je bilo leta 1976 še 8 odstotkov 
aktivnega kmečkega prebivalstva 
v občini Velenje, sedaj pa ga je le 
še okoli 4 odstotke. Z ERO TOK 
Kmetijstvo sodeluje 630 kmečkih 
gospodarstev, na katerih pa v 40 
odstotkih gospodarijo polkme-
tje. 

V zadnjih letih se je precej po-
slabšala tudi struktura kmetij, saj 
se povečuje število višinskih 
kmetij, ki jih je sedaj že kar 80 
odstotkov. 

Kmetijska panoga je tako 
kljub razvoju in pomembnim do-
sežkom v proizvodnji, v družbe-
nem proizvodu ̂ bčine udeležena 
le z 2 odstotkoma. Pa rezultati 
res niso majhni. Pospeševalna 
služba, ki v občini Velenje deluje 
že petnajst let, je veliko pripo-
mogla, da je bilo v tem času po-

sodobljenih in zgrajenih 280 hle-
vov, zgrajenih 530 koritastih in 
stolpnih silosov, viden napredek 
pa jc bil dosežen tudi pri selekci-
ji živine. V občini Velenje sedaj 
prevladuje rjava pasma, ki jo v 
zadnjih letih križajo z ameriško 
rjavo pasmo, da bi tako še pove-
čali proizvodnjo mleka. Ta pa je 
že sedaj med najvišjimi v SRS, 
saj na kmetijo oddajo 12000 li-
trov mleka, po kravi pa 2500 li-
trov. Naši kmetovalci že pokrije-
jo celotne porebe občine po kon-
zumnem mleku, pri govejem me-
su pa je to pokritje 90 odstotno. 

Ti in tudi drugi uspehi so seve-
da plod prizadevanj pospeševal-
ne službe in rejcev pa tudi celot-
ne občinske skupnosti, ki je ven-
darle razumela težave kmetijcev 
tudi v najtežjih trenutkih in jim 
je vsaj delno priskočila na po-
moč. 

Prizadevanja naših rejcev pa 
bodo deležna še posebne potrdi-
tve to soboto v Gaberkah, kjer 
ERA TOK Kmetijstvo organizira 

četrto Živinorejsko razstavo. 
Predstavljeno bo 68 krav in ple-
menskih telic, dva plemenska bi-
ka iz prirodnega pripusta, tri ko-
bile z žrebički in žrebec. Povpre-
čna mlečnost razstavljenih živali 
je 5513 litrov. 

Otvoritev te zanimive razstave 
bo ob 10.30, sledil pa bo izbor 
najboljših živali, podelitev pri-
znanj in nagrad ter po 14. uri še 
družabno srečanje, ki ga bo pope-
stril ansambel Štirje kovači. Na 
ražnju bodo zavrteli tudi vola. 

B. Zakošek 

Začelo se je 
S ponedeljkom se je živ-

žav z ulic in dvorišč spet 
preselil v šolske klopi. 

Počitnice so za nami in 
za mlade željne znanja se 
začenja novo šolsko leto, 
ki bo za ene bolj, za druge 
manj uspešno, za vse pa 
gotovo polno lepih dožive-
tij in seveda korak bliže k 
zrelosti. 

Titovo 
Velenje Obisk delovnih skupin CK ZKS 

Titovo Velenje sta v torek po-
poldan obiskali dve delovni skupi-
ni CK ZKS. Prvo, ki je obiskala 
Gorenje — tozd Štedilniki, sta vo-
dila Janez Vipotnik, član CK 

- ZKS in Emil Roje, sekretar me-
dobčinskega sveta ZKS Celje, 
drugo, ki je obiskala gradbeno 
podjetje Vegrad pa je vodil Rudi 
Koprivnik, predsednik gospodar-

' ske zbornice SRS. 

Namen teh obiskov in sestankov, ki 
so j ih organizirali v obeh delovnih or-
ganizacijah. je hila ocena samouprav-

nih drilžbenoekonomskih odnosov v 
teh kolektivih.in vključitev lastnih sil 
v njihovo razreševanje in dograjeva-
nje. 

Člani O.O ZK Štedilniki v Gorenju 
so delovno skupino seznanili z dose-
danjimi prizadevanji delavcev, ki so 
ob širši družbeni pomoči uspeli tej 
delovni organizaciji in celotnemu soz-
du Gorenje povrniti velik del~njegove 
veljave. Spregovorili so o lastnih pri-
zadevanjih za izpolnitev zahtevnih 
načrtov in ureditev številnih po-
membnih vprašanj tehnično tehnolo-
škega razvoja in medsebojnih odno-
sov. Opozoril i so tudi na nekatere di-

leme, katerih sami ne morejo preseči. 
Med nj imi je največji problem nepo-
krit i devizni dolg pri Jugobanki, kar 
seveda zavira ol>novo Gorenja, ki ima 
kar 90 odstotkov amortizirana osno-
vna sredstva, strojepa že 100 odstot-
no. To je v času, ko se v Evropi med 
proizvajalci bele tehnike bije bitka za 
preživetje, zu Gorenje, ki je tu udele-
ženo s 5 odstotki proizvodnje, še toli-
ko bolj problematično. 

Člani delovne skupine CK pa so 
poudaril i , da so bil i ostrejši kriterij i 
do lastnega opravljenega dela prav 
gotovo temelj sedanjih vel ikih pozi-
t ivnih premikov, prenesli pa so tudi 

obljubo, da bo IS SRS še v tem mese-
cu obravnaval problem nekrite izgube 
Gorenja. 

.V Vegradu, ki je ena najuspešnejših 
gradbenih organizacij v SRS, je člane 
CK med drugim zanimalo, kako j im 
je uspelo, l jub vsem težavam in 
zmanjšanim investicijskim vlaganjem 
ustvariti zadovoljive rezultate. Govo-
ri l i so tudi o številnih nerazrešenih 
vprašanjih, ki otežujejo delo gradbe-
nih delavcev ter o nadaljnjem razvo-
ju , ki mu namenjajo vso skrb, saj se 
zavedajo, da so pred njimi še težja 
obdobja. 

(mbz) 

SVET ZA PREVENTIVO IN 

VZGOJO V CESTNEM PROMETU 

OBČINE VELENJE 

VOZNIKI POZOR! 
Prihaja jesen in z njo spremenjene vozne razmere. Potrebna bo 
večja previdnost, še posebno zarasli prisotnosti otrok. 
Naj ne bodo prvi šolski dnevi po vaši krivdi usodni za najmlajše. 
Srečno pot'v šolo in vrtec, voznikom pa srečno vožnjo želi 
SVET ZA PREVENTIVO IN VZGOJO V CESTNEM PROMETU 
OBČINE VELENJE! ' , 
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Evidentiranje možnih kandidatov za nosilce odgovornih družbenih funkcij 
V pomladanskih mese-

cih bomo izvolili v temeljnih 
okoljih nove delegate za 
skupščine v občini in repu-
bliki. Nadaljnje utrjevanje 
in krepitev političnega siste-
ma socialističnega samou-
pravljanja je odvisno pred-
vsem od tega, kako bodo de-
lovale delegacije v temeljnih 
samoupravnih organizacijah 
in skupnostih. Če želimo, da 
bodo delovni ljudje in občani 
resnično postali temeljni no-
silci najpomembnejših odlo-
čitev v naši družbi, je še ka-
ko pomembno, da bodo tako 
v delegacijah, kot tudi na-
jodgovornejši funkcionarji 
ljudje,ki se bodo znali uspe-
šno spopasti s sedanjimi te-
žavami in ki s svojim delom 
in načinom življenja izpriču-
jejo idejnopolitično in kon-
kretno opredeljenost za sa-
moupravni socializem. 

Če želimo izvoliti takšne 
ljudi, potem mora biti izbor 
širok, zato je še kako po-
membna faza evidentiranja, 
s katero smo začeli v naši 
občini meseca marca tega 
leta in bo zaključena konec 
novembra 1985. Dosledno 
bomo upoštevali in spošto-
vali načelo, da lahko da po-
budo za evidentiranje mož-
nega kandidata za nosilca 

družbene funkcije vsak po-
sameznik, samoupravni or-
gan, delegacije, družbeno-
politične ter družbene orga-
nizacije. Delovnega človeka 
in občana lahko evidentira-
mo kot možnega kandidata 
brez njegove privolitve, ker 
je evidentiranje družbeno 
priznanje za njegovo delo in 
aktivnost ter tako le podla-
ga za nadaljnji kandidacij-
ski postopek. Posameznik 
ne more biti možni kandi-
dat, če ni bil predhodno 
evidentiran. 

Priprave in izvedba volitev 
zahtevajo, da organizatorji 
kadrovskih priprav dosledno 
uresničujejo svoje naloge. 
Poglavitni dejavniki za iz-
vedbo posameznih volitev so: 

1. za volitve članov dele-
gacij in delegatov za skup-
ščine družbenopolitičnih 
skupnosti in skupščin sa-
moupravnih interesnih 
skupnosti sta temeljna or-
ganizatorja, usmerjevalca 
in usklajevalca celotnih ka-
drovskih priprav v temelj-
nih samoupravnih organi-
zacijah in skupnostih 
SZDL in Zveza sindikatov 
Slovenije, ki usklajujeta to 
aktivnost z drugimi DPO 
ter samoupravnimi subjek-
ti, ki se vključujejo v volilne 

priprave. 
2. Za volitve delegatov v 

samoupravne organe v 
OZD in delovnih skupnosti 
je temeljni organizator, 
usmerjevalec in usklajeva-
lec celotnih kadrovskih pri-
prav na volitve, organizaci-
ja sindikata. 

Za volitve samoupravnih 
organov v krajevnih skup-
nostih pa enako nalogo 
opravlja SZDL. 

3. Za volitve organov v 
DPO so nosilci priprav na 
volitve svojih organov orga-
nizacije same. 

4. Za volitve organov 
družbenih organizacij in 
društev so nosilci kadrov-
skih priprav na te volitve 
družbene organizacije in 
društva sama. 

Da bi zagotovili usklaje-
nost, načrtnost in smotrnost 
reševanja celovitih kadrov-
skih potreb, morajo vsi no-
silci konkretnih kadrovskih 
priprav za posamezne voli-
tve, svoje predloge, obliko-
vane na osnovi evidentira-
nja možnih kandidatov, us-
klajevati v koordinacijskih 
odborih za kadrovska vpra-
šanja in volitve v temeljnih 
samoupravnih organizaci-
jah in skunostih. Zato mo-
rajo sredine, ki še niso ime-

novale koordinacijskih od 
borov, to takoj storiti. 

Koordinacijski odbor za-
kadrovska vprašanja pri 
Predsedstvu OK SZDL, ki 
je odgovoren za spremlja-
nje uresničevanja načel in 
meril kadrovske politike v 
občini, je ob pripravah na 
volitve v letu 1986 sprejel še 
naslednja načela, ki jih mo-
ramo upoštevati: 

1. Da lahko na osnovi 
ustavnih dopolnil traja man-
dat nosilca odgovorne druž-
bene funkcije največ 4 leta, 
pri čemer se šteje mandat od 
prvih skupščinskih volitev po 
načelu 2 + 2 (razen pri 
predsedniku IS, kjer je man-
dat 4 leta brez možnosti po-
novne izvolitve); 

2. da se pri vseh funkcijah 
preprečuje horizontalna ro-

tacija oz. prehod iz ene 
funkcije na drugo na istem 
nivoju; 

3. da se v čim večji meri 
preprečuje prehod iz družbe-
nopolitične na oblastveno 
funkcijo in obratno; 

4. da se pospeši prehaja-
nje kadrov iz združenega de-
la na družbene funkcije in 
po preteku mandata nazaj v 
združeno delo; 

5. da se pri vseh organih 
upošteva tudi formalna ome-
jitev ponovitve tretjega dele-
gatskega mandata; 

6. da poslovodni organi ne 
morejo biti izvoljeni v dele-
gacijo za delegiranje delega-
tov v zbor združenega dela. 

Na koncu še eno pojasni-
lo. Hkrati z evidentiranjem 
kandidatov za skupščinske 
volitve poteka evidentiranje 

v organe družbenopoliti-
čnih organizacij. Še enkrat 
naj ponovimo, da so nosilci 
priprav na volitve v organe 
SZDL, ZKS, ZSS, ZZB 
NOV in ZSMS, organizaci-
je same. Od meseca okto-
bra bomo volili v organe 
vseh DPO. 

Prilagamo vam obrazec, s 
katerim lahko da vsak delo-
vni človek in občan pobudo 
za evidentiranje možnega 
kandidata za nosilca družbe-
ne funkcije. Obrazce pošljite 
na OK SZDL Velenje. Ob 
tem ne pozabite, da so druž-
bene funkcije pod enakimi 
pogoji dostopne vsem delov-
nim ljudem in občanom. 

OBČINSKA KONFEREN-
CA SZDL 
OBČINSKI SVET ZSS 

POBUDA ZA EVIDENTIRANJE MOŽNEGA KANDIDATA: 

Funkcija: I 

I 

C 

Evidentirani kandidat: 

Ime in priimek predlagatelja: 

I 

I 

- J 

INTERVJU Pričenjajo se šolske dileme 
' Iztekle so se počitnice čas brezskrbnih dni, bolj ali manj zaslužene-

ga brezdelja. Otroški živ žav je zopet napolnil šolske prostore, hrainovi 
učenosti so na široko odprli svoja vrata. 

Čeprav ni bilo učencev, pa delo na šolah tudi v počitnicah ni po-
vsem zamrlo. Marsikaj je bilo potrebno postoriti, kar med letom ni mo-
žno, pedagoški delavci pa so izpopolnjevali svoja znanja in bogatiti učne 
programe. 

In kako sedaj stopamo pripravljeni v novo šolsko leto? Katere teža-
ve in vprašanja se ponovno pojavljajo? To je tema današnjega intervjuja, 

ki smo ga tokrat pripravili z direktorjem VIZ Franjom Arličem. 

NČ: Čeprav so bile počitnice, 
delo na šolah ni Zastalo. Najbolj 
živo pa je bilo gotovo, pred pričet-
kom šolskega leta. 

Franjo Arlič: Strokovno peda-
goške priprave na novo šolsko 
leto so po osnovnih šolah naše 
občine potekale normalno že od 
junija. Najbolj intenzivne pa so 
bile te priprave zadnji teden v 
avgustu. V tem tednu se je zvrsti-
lo več strokovnih seminarjev, ki 
jih je sklical in organiziral Zavod 
za šolstvo, intenzivno pa so delo-
vali tudi strokovni aktivi učite-
ljev, ki so organizirani v DO VIZ 
Velenje ter seveda šolski aktivi 
po posameznih šolah. Na teh 
aktivih so pripravljali plane dela 
aktivov v novem šolskem letu, iz-
delovali letne priprave ter nove 
učne načrte in urejali ostalo po-
trebno dokumentacijo. 

NČ: Pričetek novega šolskega 
leta je odprl stare težave med ka-
terimi je največje pomanjkanje 
prostora. 

Franjo Arlič: Da, zaradi pro-
storske stiske'smo imeli veliko 
težav pri razporejanju učencev 
po šolah in oddelkih. To še ote-
žuje Zakon o osnovni šoli, ki 

opredeljuje šolske okoliše posa-
meznih šol kot fiksne in onemo-
goča preseljevanje učencev s šole 
na šolo,če prav je ponekod pre-
malo, drugje pa še dovolj prosto-
ra. 

Priliv učencev pa je bil tudi za 
to šolsko leto izredno velik. Mi 
smo sicer do junija vpisane in 
evidentirane učence že takrat 
razporedili po šolah in oddelkih. 
Veliko učencev, predvsem tistih, 
ki so se v času počitnic in v za-
četku novega šolskega leta prese-
ljevali in se še preseljujejo v no-
va ali druga stanovanja, pa. se je 
pojavilo, na pragu šol šele zadnji 
teden v avgustu, precej pa je teh 
primerov še te prve dni v septem-
bru. To seveda, zaradi zaprtih 
šolskih okolišev, povzroča veliko 
težav pri dodatnem razporejanju 
učencev. 

NČ: In kje je bil največji »na-
val« učencev? 

Franjo Arlič: Največji »naval« 
je bil na šolo bratov Mravljakov 
na Gorici. Zato je bilo tu potreb-
no spremeniti .organizacijo pou-' 
ka, tako da bodo učenci prvih 
treh razredov obiskovali pouk v 
dveh izmenah, torej delali v kla-

Franjo Arlič: Prostorske težave 
so tako velike, da moramo čim-
prej pristopiti k gradnji nove šole 

sični organzacijski obliki. Ostali 
oddelki bodo delali kot celodne-
vna šola. Pri tem ugotavljamo, 
da na tej šoli ne bo na razpolago 
niti enega prostora za organizira-
nje oddelka podaljšanega biva-
nja. 

NČ: Kaj pa ostale šole v obči-
ni? 

Franjo Arlič: Šola Veljka Vla-
hoviča začenja šolsko leto še kot 
celodnevna šola, verjetno pa se 
bo organizacija dela morala vsaj 
delno spremeniti že kaj kmalu, 
najbrž še v septembru, ko bodo 
vseliiva nova stanovanja v sose-
ski Salek III . Koliko bo tu novih 
učencev in od kod bodo prišli, še 
danes nihče ne ve, ker starši, 

pred vselitvijo, otrok ne prijavijo 
in vpišejo. 

Problemov s številom učencev 
pa nimamo v Šmartnem ob Paki, 
na obeh šoštanjskih šolah, na os-
novni šoli XIV. divizije v 
Titovem Velenju in na vseh po-
družničnih šolah. Ostale velenj-
ske šole bodo lahko še delale v 
izmeni in pol, čeprav se je tudi 
na teh šolah povečalo število 
učencev in oddelkov. Ohranitev 
take organizacije dela nam na 
teh šolah omogoča koriščenje pe-
tih učilnic v prostorih nove Glas-
bene šole. 

Zaradi velikega števila učen-
cev in oddelkov se pojavljajo še 
nekateri problemi. Tako je velika 
težava prehrana učencev, ker so 
šolske kuhinje naenkrat ostale 
premajhne in bodo le stežka 
zmogle zadovoljivo opraviti svo-
jo nalogo. Podoben problem na-
staja tudi pri telesni vzgoji, saj je 
ena telovadnica premalo, da bi 
se v njej lahko zvrstili vsi učenci. 
Tako je seveda zelo težko kar 
najbolj smotrno organizirati po-
uk. 

NČ: Delo na večini osnovnih 
šol v občipi Velenje je torej zelo 
oteženo? 

Franjo Arlič: Zaradi tako po-
večanega števila učencev in od-
delkov na velenjskih šolah posta-
jajo te že »pedagoške kasarne«, 
saj je tako velike šole težko ob-
vladovati in voditi ter izvajati 
predpisani program življenja in 
dela. Ker bo prihodnje šolsko le-
to prostorska stiska še mnogo 
hujša, je nujno, da čimprej pri-
stopimo k izgradnji nove šole. 

»Ijšati tudi materialne pogoje 
i. Kaj ste storili v letošnjem le-

NČ: Med počitnicami skušate 
izbor" 
dela 
tu? 

Franjo Arlič: Seveda so se na 
šolah, med počitnicami, tudi z iz-
boljšanjem osnovnih materialnih 
pogojev poskušali kar najbolje 
pripraviti na novo šolsko leto. 
Večjih investicijskih vlaganj pa 
letos ni bilo, ker nimamo sred-
stev. Opravljena so bila v glav-
nem le najnujnejša vzdrževalna 
dela, za kaj več pa je bila »finan-
čna odeja« tudi. tu prekratka. 

NČ: Že nekaj časa, še posebej 
pa preteklo šolsko leto, so bili 
precejšen problem osebni dohodki 
pedagoških delavcev,ki so precej 
zaostajali za drugimi podobnimi 
osebnimi dohodki. Kako je to re-
šeno sedaj? 

Franjo Arlič: Delavci na naših 
šolah začenjajo novo šolsko leto 
nekoliko bolj motivirani, ker 
nam je s pomočjo dogovorjenih 
in priznanih sredstev, zbranih pri 
občinski izobraževalni skupno-
sti, uspelo vsaj do neke mere sa-
nirati problem občutnega zaosta-
janja osebnih dohodkov. Še ved-
no pa ostaja nerešeno vprašanje 
osebnih dohodkov pedagoških 
delavcev za prvo polletje letoš-
njega leta, ko je zaostajala rast 
O D v DO VIZ kar za 20 odsto-
tkov za dovoljeno rastjo — to je 
za rastjo osebnih dohodkov v 
OZD gospodarstva v naši občini. 

Enako težak problem ostaja 
na področju pokrivanja material-
nih stroškov. Z dogovorjenimi in 
priznanimi sredstvi nam je uspe-
lo lansko maso sredstev za pokri-

vanje materialnih stroškov dvi-
gniti le za indeks 154, materialni 
stroški, ki jih v rednem poslova-
nju moramo pokrivati pa so na-
rasli že z indeksom 1S0. 

NČ: Kaj torej sledi? 
Franjo Arlič: Če ne bo uresni-

čena sprejeta valorizacija vred-
nosti programa občinske izobra-
ževalne skupnosti za leto 1985, 
ki nam bi omogočila, da poviša-
mo maso sredstev za pokrivanje i 
materialnih stroškov na indeks ' 
180 in redno bruto maso za OD 
na indeks 172 in če ne bo doda-
tnih sredstev za vse nove oddel-
ke in za sanacijo osebnih dohod-
kov pedagoških delavcev za prvi 
del letošnjega leta, potem bomo 
ob koncu leta ugotavljali, da se 
položaj vzgoje in izobraževanja v 

j iaši občini ni izboljšal, zaostaja-
nje bo ostalo na lanski ravni. Se-
veda pa se ob teh naših ugotovit-
vah dobro zavedamo, da sprejete 
valorizacije vrednosti programa 
občinske izobraževalne skupno-
sti ne bo možno uresničiti brez 
povečane stopnje za izobraževa-
nje. 

NČ: In če bi bila ta hotenja 
uresničena, kaj obetate? 

Franjo Arlič: Ob zagotovitvi 
materialnih pogojev bomo lahke? 
v novem šolskem letu obsežne 
vsebinske naloge vzgoje in izo-
braževanja ob sodelovanju star-
šev, delovnih organizacij, druž-
benopolitičnih organizacij in 
ostalih udeležencev uspešno iz-
vajali. 

B. Zakošek 

Turistični teden v Šoštanju 

Do konca tedna še nekaj zanimivih prireditev 
Z nedeljsko otvoritvijo cvetlične 

in lovske razstave se je pričel turi-
stični teden v Šoštanju. Nekaj pri-
reditev se je sedaj že zvrstilo, da-
nes pa bo ob 18. uri v Majerjevi 
vili otvoritev ponovljene razstave 
fotografij Družmirje nekoč. Že od 
10. ure dalje pa je možen ogled 
Napotnikove galerije v domu kul-
ture v Šoštanju. 

Jutri dopoldan se bo pred bla-
govnico Merx pričel kramarski 
sejem, ob 18. uri pa bo parada in 

uradna otvoritev evropskega pr-
venstva v castingu. 

V soboto bodo prireditve ob 
turističnem tednu v Šoštanju. 
sklenjene s Šoštanjsko nočjo. Na 
bazenu bodo obiskovalce zaba-
vali veseli planšarji, pred Kajuh-
vim domom pa bo igral ansam-
bel EHO. V turističnem tednu so 
v Kajuhovem domu pripravili tu-
di pestrejšo ponudbo, poleg obi-
čajnih jedi nudijo tudi razne rib-
je specialitete. 

Pa se vrnimo še k uspeli in za-

nimivi cvetlični razstavi, ki so jo 
v Kajuhovem domu pripravili 
prizadevni člani turističnega dru-
štva Šoštanj Franc Topolšek, Er-
na Ferder in Ivan Plevnik, ob po-
moči nekaterih gospodinj, ki so 
velikodušno ponudile svoje cve-
tje ter ob pomoči HPH. Razstava 
sicer ni bila zelo obsežna pa ven-
dar je zagnana trojka uspela pri-
kazati gozd, parkovne nasa-
de,urejeno okolico hiše in cvetli-
čne aranžmaje. S tem so želeli 
poudariti predvsem,-kakšno naj 

bo naše zdravo in prijetno okolje 
in to jim je po mnenju večine 
qbiskovalcev tudi uspelo. 

Precej nepozorno pa so se v 
turistični teden vključili šoštanj-
ski lovci, kajti čeprav je bila to 
lovska in cvetlična razstava, ra-
zen nekaj trofej, ki so dajale .vtis, 
da so zgolj pomotoma zašle v 
Kjuhov dom, njihovega dela ni j 
bilo videti. Želeli bi, da se pri- | 

hodnje leto bolj izkažejo. 
r 

B. Zakošek i 

»NAČ ČAS«, glasilo Sociali-
stične zveze delovnega ljud-
stva, izdaja Center za informi-
ranje, propagando in založni-
štvo Velenje, cesta Františka 
Foita 10. 

»NAŠ ČAS« je bil ustano-
vljen 1. maja 1965; od 1. janu-
arja 1973 je izhajal kot štiri-
najstdnevnik »Šaleški rudar«, 

kot tednik pa izhaja »Naš čas« 
od 1. marca 1973. 

Uredništvo: Stane Vovk — 
odgovorni urednik (direktor in 
glavni urednik), Bogdan Mu-
gerle, Janez Plesnik, Tatjana 
Podgoršek, Boris Zakošek, Mi-
ra Zakošek in Milena Krstič-
Planinc (novinarji). 

Izhaja ob četrtkih. 

Sedež uredništva in uprave: 
Titivo Velenje, cesta Františka 
Foita 10, telefon (063) 853-451, 
854-761, 855-450, 856-955. Br-
zojavni naslov: Informativni 
center Velenje. 

Cena posameznega izvoda je 
40 dinarjev. Letna naročnina 
za individualne naročnike je 

1800 dinarjev (na mesec 160 di-
narjev), za tujino 3315 dinar-
jev. 

Žiro račun pri SDK, podruž-
nica Titovo Velenje, številka 
52800-603-38482. 

Grafična priprava, korektu-
re, tisk in odprema: CGP Večer 
Maribor. 

Nenaročenih rokopisov 
fotografij ne vračamo. 

m 

Za »Naš čas« se po mnenju 
sekretariata za informacije iz-
vršnega sveta Skupščine SR 
Slovenije, številka 421-1/72 od 
8. februarja 1974 ne plačuje te-
meljni davek od prometa proiz-
vodov. 
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TOK Kmetijstvo — enota Titovo Velenje 

Zgodnje vrste 
jabolk že v zabojih 

Splošna letošnja ocena je, da dolga zima in daljše deževje v prvih 
letošnjih mesecih sadjarjem nista bila v prid. Zaradi pozebe in kasnitve 
del, ki bi jih morali opraviti zgodaj spomladi, se ponekod krepko pozna 
na kvaliteti pa tudi količai pridelka. Nekaterim nasadom tudi toča ni 
prizanesla, zlasti na slabše oskrbovanih in manj odpornih je škoda ob-
čutnejša in posledice večje. 

Na Turnu in Ob Rdeči dvorani 
ima Era TOK Kmetijstvo, delo-
vna enota Titovo Velenje okoli 
18 ha jablan, od tega tri in pol ha 
na šibki podlagi, ki rabi oporo. 
Zimska pozeba je tudi ta nasad 
delno prizadela, v poprečju za 
okoli tri odstotke. S prejšnjimi 
leti to ni veliko, je povedal vodja 
TOK Kmetijstva Šoštanj — delo-
vne enote Titovo Velenje, Matjaž 
Jenšterle. Dodal je še, da pa je 
letošnja pozeba dobesedno uni-
čila ribezov nasad. 
• Toča, ki je padala kar trikrat, 
enkrat močneje, dvakrat 'pa ni 
napravila večje škode, je kljub 
vsemu povzročila, da bo pridelek 
na Turnu slabši za okoli 30 od-
stotkov, v nasadu za Rdečo dvo-
rano pa za 15 odstotkov. Kot 
smo že omenili pa so bili zaradi 
nenehnih padavin v zamudi s 
spomladanskimi deli, kasnila je 
zlasti škropitev pred zajedalci. 
Zato pa je za Erine predelovalce 
toliko bolj razveseljivo dejstvo, 
da je kljub nevšečnostim letošnji 
pridelek brez pretiravanj?, izje-
men. Po rodnosti, z izjemo trilet-
nega nasada, ki rabi oporo na 
Turnu, bo letošnja bira jabolk 
presegla vse dosedanje. 

Nekaj zgodnjih vrst jabolk so 
že obrali, nekaj jih pravkar, in če 
vreme ne bo posebej nagajalo 
bodo do konca tega tedna obrali 
vse zgodnje vrste. Tudi teh je le-
tos precej več kot lani, kvaliteta 
pa zadovoljiva. Zgodnja jabolka, 
obirali jih bodo sami delavci de-
lovne enote Titovo Velenje, bodo 
v glavnem prodali v velenjskih 
prodajalnah po konkurenčni ce-
ni 90 oinarjev za kilogragi. Ja-
bolka za ozimnico pa bodo pri-
čeli obirati po 20. septem-
bru. 

Količinsko bo tudi teh več kot 
lani. Točna cena za kilogram še-
ni znana, načrtujejo pa, da jih 
bodo prodajali približno med 70 
in 100 dinarji- Prepričani so, da 
kljub obilni letini ne bodo imeli 
težav pri prodaji, saj je ponekod 
pri drugih prodajalcih pridelek 
bistveno slabši kot prejšnja leta. 

Sicer pa jabolka s Turna in ob 
Rdeči dvorani romajo vsako leto 
istim kupcem, ki so s kvaliteto in 
rokom dobave zadovoljni. Zapi-
šimo še, da bodo v pomoč pri 
obiranju poznih vrst jabolk tudi 
letos sezonski obiralci in domači, 

Triletni nasad na Turnu lepo kaže 

občasni obiralci, ki so jim že do-
slej veliko pomagali. Pri obira-
nju industrijskega sadja bodo na 

pomoč priskočile tudi velenjske 
šole. 

B. Mugerle 

Delovna organizacija Inženiring 

Nemogočemu so se skoraj približali 
Ukrep družbenega varstva je resnično še zadnji ukrep pred steča-

Jem, vendar pa ne pomeni, da je vsega konec. Z veliko truda vseh zapo-
slenih se da skoraj iz nemogočega narediti mogoče. To so dokazali za-
posleni v delovni organizaciji Inženiring v Titovem Velenju. 

To potrjujejo tudi polletni re-
zultati gospodarjenja, saj to de-
lovno organizacijo uvrščajo na 
seznam »dobrih gospodaijev«.. 
Ukrep družbenega varstva je v 
teh nerožnatih časih našel skupaj 

' z delavci, samoupravnimi organi 
- in družbenopolitičnimi organiza-

cijami dovolj moči za postavitev 
na lastne noge ter ustvarjanje re-
zultatov, ki dajejo možnosti za 

. nadaljnji razvoj. Številke same 
po sebi ne povedo vsega, nekaj 
pa vendarle: celotni prihodek v 
šestih mesecih letošnjega leta je 
znašal 580 milijonov dinarjev, 
kar je za 80 odstotkov več kot la-
ni, po fakturirani realizaciji pa 
710 milijonov dinaijev oziroma 
skoraj toliko kot so v tem kole-
ktivu prigospodarili v letu 1984. 
»Akumulacija je v tem obdobju 
znašala okrog 12 milijonov di-
narjev, kar je sicer manj kot smo 

1 načrtovali. Ob tem ne smemo po-
zabiti na zelo ambiciozen načrt, 
ki je bil za celih 20 odstotkov vi-
šji od dosežene realizacije v pre-
teklem letu. Ob normalni likvid-
nosti in rednih plačilih dolgov 
.naših odjemalcev, bi tudi po fak-
turirani realizaciji dosegli načr-
tovane cilje,« je povedal predsed-
aik začasnega kolektivnega poslo-
vodnega organa delovne organiza-
cije Inženiring Jože Rajer. 

Ob takšnih rezultatih poslova-
nja so zaposleni lahko namenili 
potrebna sredstva za poslovni 
sklad — ta predstavljajo 41 od-
stotkov letnega programa — 
prav tako za rezervni in neobve-
zni del poslovnega sklada. Re-
zultati so seveda nadvse ohra-
brujoči in tudi presenetljivi ter 
dajejo lepe možnosti za nadaljni 
razvoj. Med »ozdravljanjem« pa 
seveda niso pozabili na osebne 
dohodke zaposlenih. Ti so bili 
lani zelo skromni, danes pa zao-
stajajo komaj za pet odstotkov v 
primerjavi z drugimi v tej panogi 
gospodarstva. Tako so sedaj reši-
li že precej vprašanj s področja 
kadrovske politike. Tudi tisti, ki 
so se ustrašili odgovornosti ter 
nalog ukrepa družbenega varstva 
in zapustili delovno organizaci-
jo, razmišljajo o pravilnosti svoje 
takratne odločitve. »Kljub vse-
mu nismo zadovoljni, saj še ved-
no ne moremo govoriti o dokon-
čnih rezultatih.Struktura eko-
nomskih pokazateljev še ni po-
vsem usklajena. V skladiščih 
imamo prevelike zaloge materia-
la in polizdelkov iz preteklih let. 

ki jih je težko ponuditi tržišču in 
se ne gibljejo. Ob polletju ima-
mo v skladiščih za približno 170 
milijonov dinarjev tega materia-
la. Ce ne bi bilo vmes dvakratne 
valorizacije, bi bila njihova vred-
nost precej manjša. V primerjavi 
z 80 odstotno večjim dohodkom 
po fakturirani realizaciji je to 
mnogo manj kot so bile zaloge v 
primerjavi s 100 milijonov dinar-
jev lanske izgube. Na področju 
zalog lahko rečemo, da smo na-
redili velik korak naprej, vendar 
tudi tu nismo vsega naredili. Za-
to smo sprejeli vrsto ukrepov za 
dosego željenih rezultatov. S 
prodajo materiala iz skladišč na 
javni dražbi, ponudili jih bomo 
raznim fai jnampo Jugoslaviji in 
podobnimi akcijami bomo tudi 
to oviro gotovo uspešno prema-
gali.« 

Eno večjih področij, ki je bilo 
v preteklosti precej zanemaijeno, 
so, po besedah Jožeta Rajerja, 
krediti. Delovna'organizacija In-
ženiring je ob doseženih 700 mi-
lijonih dinarjev lani imela skoraj 
90 milijonov dinarjev negativnih 
obrestnih kreditov. Pri letošnji 
skoraj enkrat večji realizaciji 
znašajo te le še 23 milijonov di-
narjev. Takšen uspeh priča o 
tem, da so v tem kolektivu Šale-
ške doline našli prave poti in da 
znajo obrniti vsak dinar. 

Terjatve so v tem poglavje za-
se. Do sedaj jim je uspelo izterja-
ti 5.810.773 dinarjev, pričakujejo 
pa, da jim bo uspelo iz do sedaj 
nerešenih sporov btcžiti še okrog 
166.920.000 dinarjev. Tudi ta po-
datek dovolj zgovorno priča o 
naporih vseh zaposlenih za dose-
go načrtovanih rezultatov. 

»Tako pridobljen denar pome-
ni prihodek delovne organizaci-
je, saj so stroški nastali že prej. 
Prvič nam je uspelo v kolektivu 
narediti celovit pregled o tem kaj 
imamo in kaj še moramo naredi-
ti, skratka pri čem smo. Tega 
brez poslovnega prava resnično 
ne bi mogli. 

Do konca letošnjega leta se v 
tem kolektivu nadejajo dobrih 
rezultatov gospodarjenja. Pred-
nostna naloga bo vsekakor dose-
či zastavljene cilje, saj si bodo le 
tako lahko ustvarili trdne temelje 
za nadaljni razvoj. Ne zakrivajo 
si oči pred dejstvom, da bodo na-
slednji dve leti za to dejavnost 
zelo kritični, in da bodo morali 
pošteno zategniti pasove ter vlo-
žiti še več truda kot doslej. Na-

ložb skorajda v agroživilstvu ni, 
prav tako nimajo od kje dobiti 
denarja za vlaganja, čeprav bi bi-
lo to zelo potrebno. Svoje je na-
redila suša in ostale vremenske 
neugodnosti, ki so že tako nero-
žnat položaj v kmetijstvu in v tej 
panogi gospodarstva poslabšale. 
V drugi polovici letošnjega leta 
načrtujejo, da bodo s prodajo iz-
delkov na domačem in tujem tr-
gu ustvariti nadaljnih 520 milijo-
nov dinarjev, od tega na zuna-
njem za približno 120 milijonov. 
Do konca leta bi tako prigospo-
darili milijardo 250 milijonov di-
narjev celotnega prihodka po 
plačani realizaciji in s tem dose-
gli okrog 85 odstotkov letnega 
načrta. Če bodo uspešni in 
vztrajni tudi pri -spornih terjat-
vah, bodo začrtane cilje uresniči-
li in s tem tudi denar za akumu-
lacijo, ki bo, po besedah sogo-
vornika, prihodnjo leto še kako 
pomembna za nadaljni razvoj in 
obstoj. »Imamo pa ob tem še šti-
ri pomembne cilje. Kar najhitre-
je moramo urediti notranje od-
nose, tako samoupravne kot tudi 
politične, čeprav moram reči, da 
so ti v času ukrepa družbenega 
varstva bili dobri in da začasni 
kolektivni poslovodni organ ni 
izkoristil vseh pravic, ki mu jih 
daje zakon. Sindikat in osnovna 
organizacija zveze komunistov 
morata biti nosilca aktivnosti, bi-
ti morata še prodornejša. Tudi 
do združitve s Hmezadom mora 
priti kar najhitreje. Ta predsta-
vlja za nas agrokompleksno in 
tehnološko bazo potrebno za na-
šo dejavnost. Združitev bo »zgle-
dala« tako, da bi se njihov mali 
inženiring združil z našo delovno 
organizacijo in skupaj bi nasto-
pili kot enovita delovna organi-
zacija sozda Hmezad. Preko po-
slovne skupnosti Sozd Mera— 
Hmezad bi prav tako izvajali ne-
katera dela.« 

Korak naprej načrtujejo na 
področjih, kjer so najbolj »do-
ma«, perutninarstvu, valilništvu, 
kunčjereji . . . Le z boljšimi in 
uspešnejšimi proizvodi bodo 
konkurenčni na tržišču. 

Doseči kar najbolj ugodne iz-
vozne rezultate je v dokumentih 
najpogosteje zapisani stavek. 
Usmerjanje proizvodnje na zu-
nanje tržišče je tudi ena od glav-
nih nalog zaposlenih v delovni 
organizaciji Inženiring. Danes s 
prodajo svojih izdelkov na kon-
vertibilnem trgu zaslužijo 15 od-
stotkov celotnega prihodka in 
sodijo med delovne organizacije, 
ki so že izpolnile svoje obvezno-
sti v prihodnje, poskušali pa bo-
do s prodajo na tujih tržiščih do-

seči še kaj več. V tem času načr-
tujejo resno pogodbo s Tunizijo, 
ponovno bi radi »prišli skupaj« 
s Kitajsko. Da bi željen dohodek 
dosegli, se bodo lotili in »prouči-
li« vse farme, ki so jih izdelali do 
sedajLteffe poleg že izdelane opre-
me ponudili proizvajalcem hrane 
nove, kakovostnejše izdelke. 
»Ukrep družbenega varstva, ce-
lotna družbenopolitična skup-
nost velenjske občine, izvršni 
svet skupščine občine Savinjsko-
Šaleška gospodarska zbornica 
ter seveda tudi delavci sami so 
svojo vlogo dobro odigrali. Pre< 
pričan sem, da bomo s skupnimi 
močmi tudi v prihodnje voz poln 
bremen uspešno pripeljali na 
vrh,« je končal pogovor predsed-
nik začasnega kolektivnega po-
slovodnega organa delovne orga-
nizacije Inženiring Jože Rajer. 

T. Podgoršek 

Sipak 

Iščejo strokovnjake 
Delavci Sipaka so se srečevali v letošnjem prvem polletju s številni-

mi težavami, na poslovanje so izredno neugodno vplivala precejšnja po-
višanja repromaterialov, vendar pa so kljub temu dosegli dobre poslovne 
rezultate. V dopustniških mesecih so bili nekoliko manj uspešni, vendar 
pa direktor delovne organizacije Dragan Rogič pravi, da so to pričako-
vali in da jim bo gotovo uspelo v jesenskem in zimskem času poslovanje 
spet izboljšati, tako da pričakujejo uspešen zaključek poslovnega leta, 
seveda če se pogoji gospodarjenja ne bodo bistveno spremenili. 

V Sipaku namenjajo zelo veli-
ko pozornosti razvojno razisko-
valnemu delu in rezultat takšne-
ga dela, prizadevnosti strokov-
njakov in drugih delavcev te de-
lovne organizacije so dobri pro-
grami, ki so jih razvili z lastnim 
znanjem — to so avtomatske li-
nije za nakladanje različnih iz-
delkov, v zadnjem času pa so jim 
dodali še prav tako avtomatsko 
linijo, ki tudi razklada blago. 
Glede na to, da so edini jugoslo-
vanski proizvajalci tovrstne 
opreme, so se z njo že dokaj do-
bro uveljavili po vsej Jugoslaviji, 
uspešni so tudi na vzhodno ev-
ropskem tržišču, prodreti pa sku-
šajo tudi na zahodno. 

Na razvojnem področju sicer 
dosegajo v Sipaku lepe rezultate, 
vendar pa jim za to delo pri-
manjkuje strokovnjakov. Temu 
vprašanju namenjajo veliko po-
zornosti in odvajajo tudi veliko 
sredstev ža štipendiranje. Menijo 
namreč, da je treba program, ki 
ga razvijajo še dopolniti, še razši-
riti. Možnosti je še zelo veliko. 

In kakšna je bila blagovna me-
njava s tujino? Kot je povedal 
direktor Sipaka Dragan Rogič, 
so izvoz sicer"povečali (v primer-
javi z lani), vendar pa niso dose-
gli takšne višine kot so jo načrto-
vali. Glede na to, da izvažajo 
predvsem na vzhodno evropsko 
tržišče, se jim to pogosto očita. V 
tej delovni organizaciji pa meni-
jo, da so veliko naredili že zato, 
ker so osvojili proizvodnjo opre-
me, ki jo je jugoslovansko gospo-
darstvo doslej izključno uvažalo 
in to s konvertibilnega področja. 
Na ta način so namreč prihranili 
našemu gospodarstvu precejšnje 
vsote konvertibilnih deviz. 

To seveda ne pomeni, da si de-
lavci Sipaka ne bodo prizadevali 
da bi izvažali tudi ha zahod, ven-
dar pa je na to tržišče mnogo te-
žje pr.odreti, saj je tovrstna indu-
strija tam močno razvejana. 
Omenimo pa naj se to, da na 
vzhodno evropskem tržišču zelo 
uspešno konkurirajo proizvajal-
cem tovrstne opreme iz zahoda. 

M. Z. 

Tozd Mali gospodinjski aparati Nazarje 

2168 ročnih električnih 
mešalnikov — 
doslej največ na dan 

Prejšnjo sredo, 28. avgusta, je dosegel 350-čIanski delovni kolektiv 
tozda Mali gospodinjski aparati Nazarje Gorenja Gospodinjski aparatf 
novo, pomembno proizvodno zmago. Izdelali so 2.168 ročnih električnih 
mešalnikov in s tem dosegli največjo tovrstno dnevno proizvodnjo doslej. 

Eden od proizvodov, na kate-
rega so v Gorenjevi tovarni v 
Nazarjah še posebej ponosni, je 
nedvomno ročni električni me-
šalnik. Še na zSčetku leta'so na 
dan izdelali v povprečju okrog 
1.300 ročnih električnih mešalni-
kov. Zaradi velikega povpraševa-
nja po tem Gorenjeven%malem 
gospodinjskem aparatu so pove-
čali zmogljivosti tako, da jih lah-
ko izdelajo na dan najmanj 
2.000. Skoraj 90 odstotkov te po-

večane proizvodnje pa zadnja 
dva meseca pošljejo na tuja trži-
šča. 

Letos bodo izdelali v Nazar-
jah, kot računajo, okrog 420.000 
ročnih električnih mešalnikov, 
oziroma skoraj 10 odstotkov več, 
kot so načrtovali na začetku leta. 
Pripravljajo pa vse potrebno, da 
bi jih že prihodnje leto proizved-
li 500.000. 

Povečanje proizvodnje ročnih 
električnih mešalnikov je tudi 
posledica uveljavitve Gorenja s 
tem proizvodom na novih ino-
zemskih tržiščih. Letos so začeli 
prodajati ročne električne mešal-
nike z elektronsko regulacijo vrt-
ljajev v Avstralijo, računajo, da 
jih bodo na to tržišče prodali 
najmanj 40.000, prav tako pa tu-
di ročne električne mešalnike s 
podstavkom. Zraven ročnih elek-
tričnih mešalnikov pa so začeli 
izvažati še podstavke zanje tudi v 
Zvezno republiko Nemčijo. 

Ročne električne, mešalnike iz-
važa Gorenje pravzaprav v vse 
zahodnoevropske države, Av-
stralijo in na Češkoslovaško. 
Največ pa jih prodajo v Zvezno 
republiko Nemčijo in Veliko Bri-
tanijo. 

Era 

Več želijo vlagati v razširjeno 
reprodukcijo 

Brez težav v gospodarjenju v tem času verjetno ni nobena organiza-
cija združenega dela, te pa so še bolj prisotne v nekaterih gospodarskih 
dejavnostih med katere sodi tudi trgovina in še posebej maloprodaja. Na 
gospodarjenje namreč negativno vpliva mnogo, dejavnikov, ki jih ni mo-
goče izključiti s še tako dobro organizacijo dela, izkoristkom notranjih 
rezerv itd. 

V času, ko je kupna moč v 
upadanju, bi morale biti trgovi-
ne, da bi bile konkurenčne, do-
bro založene, to pa je silno tež-
ko, saj predstavljajo zaloge veli-
ko finančno breme. 

V trgovski in proizvodni delo-
vni organizaciji Era so sicer do-
segli v letošnjem prvem polletju 
zadovoljive poslovne rezultate, 
kljub vsemu pa sprejemajo inter-
ne ukrepe za izboljšanje poslova-
nja, da bi jim ustvarjena akumu-
lacija dovoljevala večja vlaganja 
v razširjeno reprodukcijo, brez 
katere si uspešnega nadaljnjega 
razvoja ne morejo predstavljati. 

Akumulacija, ki so jo dosegli v 
letošnjem prvem polletju je sicer 

'precejšnja, vendar pa je treba 
priznati, da so je ustvarili velik 
del na račun nižjih osebnih do-
hodkov v tej branži. Strokovne 
službe, samoupravni organi in 
družbeno politične organizacije 
si sicer prizadevajo, da na tem 
področju uresničujejo dogovor-
jena merila, vendar kljub vsemu 
še vedno zaostajajo za ostalim 
gospodarstvom. 

\ 

Zelo skrbno načrtujejo v Eri 
vlaganja v enostavno in razširje-
no reprodukcijo. Redno obna-
vljajo trgovske lokale in jih poso-
dabljajo, na področju razširjene 
reprodukcije pa se zavedajo, da 
si lahko privoščijo le takšna vla-
ganja, ki dajejo dobre rezultate 
in to takoj. Ob vsem tem je treba 
povedati še to, da si kreditov za 
svoja vlaganja ne morejo privo-
ščiti, saj so ti mnogo predragi, še 
posebej za ureditve trgovskih lo-
kalov za prodajo živil. Tovrstna 
oprema je namreč zahtevna in 
draga, zaslužki pa skromni. 

Da v Eri zares ne zanemarjajo 
vlaganj v posodobitev trgovin, 
priča tudi modernizacija tržnice 
na Kidričevi cesti, edine trgovine 
z živili v krajevni skupnosti 
Titovo Velenje Desni breg. K 
modernizaciji in razširitvi so pri-
stopili sredi meseca julija, trgovi-
no pa so zaprli šele 5. avgusta, ta 
torek, 3. septembra pa so jo že 
odprli. Bife v tej samopostrežni 
trgovini pa bodo odprli prihod-
nji teden, ker še niso dobili vse 
potrebne opreme. Gradbena de-

javnost Rudnika lignita Velenje 
je uspešno opravila zares težko 
obveznost in dokazala, da je ino-
goče tako zahtevno in dokaj ob-
sežno gradbeno delo opraviti -tu-
di v tako kratkem času. Z razši-
ritvijo so pridobili približno 160 
kvadratnih metrov dodatnih pro-
dajnih površin, kar jim je omo-
gočilo, da ponudbo nekoliko raz-
širijo, predvsem pa posodobijo 
prodajo. To pomembno delovno 
zmago bodo delavci Ere skupaj s 
krajani krajevne skupnosti Desni 
breg, svečano proslavili ob letoš-
njem občinskem prazniku. Z 
adaptacijo in razširitvijo Tržnice 
pa investicijski program Ere za 
letošnje leto še ni izčrpan. V 
Šmartnem ob Paki bodo zgradili 
skladišče embalaže za tozd Vino, 
opravili pa naj bi .tudi vsa po-
trebna pripravljalna dela za pri-
četek gradnje skladiščno prodaj-
nega centra tozda Veleprodaja v 
Celju. 

Nestrpno pa zaposleni v Eri 
pričakujejo tudi odpravo pro-
storske razdrobljenosti in prese-
litve vseh strokovnih služb delo-
vne organizacije v skupne pro-
store. Za to so se z RLV že dogo-
vorili za prostore nad staro pošto 
na Prešernovi cesti, seveda pa si 
želijo, da bo ta dogovor čim prej 
uresničen. 

Mira Zakošek 
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Gasilsko društvo Lokovica 

Razvili so prapor 
Občinska gasilska zveza zdru-

žuje 14 društev. Eno med njim je 
tudi gasilsko društvo Lokovica. 

, »Naloga gasilskih društev je 
preventivno delo na področju 
požarne varnosti oziroma kar 
najhitreje pogasiti požar in tako 
zmanjšati škodo, ki so jo povzro-
čili ognjeni zublji. Tudi dejav-
nost našega društva je usmerjena 
k tej prednostni .nalogi. Na po-
dročji! preventivnega delovanja 
smo vsaj zaenkrat zelo uspešni,« 
je začel pogovor predsednik lo-
koviškega gasilskega društva 
Franc Hudales. Da je res tako, 
priča naslednji podatek: pred 
dvema letoma je na njihovem 
področju zagorelo trikrat, lani se 
rdeči petelin ni oglasil niti en-
krat, prav tako letos. »Moram 
pohvaliti krajane, ki so kar do-
bro osveščeni in vedo, da se z 
ognjem ni dobro igrati.« 

Ob dnevu požarne varnosti na-
menjajo preventivi še posebno 

skrb. Lani so krajanom med dru-
gim zavrteli film o tem, kako se 
lahko obvarujejo požara, pregle-
dali dimnovodne naprave v go-
spodinjstvih, opozorili na po-

Franc Hudales 

manjklj ivosti. . . Poleg tega pa v 
sušnih dneh oskrbujejo krajane s 
pitno vodo. Tudi ob raznih akci-
jah, ki jih organizira krajevna 
skupntfst, lokoviški gasilci ne 
stojijo križem rok. »Zavedamo 
se, da je naše društvo sestavni 
del življenja v krajevni skupno-
sti, njene haloge in akcije pa so 
namenjene vsem krajanom in tu-
di nam.« 

Pred dnevi so lokoviški gasilci 
razvili svoj prapor tfer tako ures-
ničili dolgoletno željo. Prejšnji 
prapor je bil nameč last gasilske-
ga društva Družmirje. »Z ugreza-
njem tal zaradi rudarjenja so se v 
našo krajevno skupnost preselili 
ljudje, ki so bili prej člani tam-
kajšnjega gasilskega društva. 
Takšni so bili pravzaprav tudi 
začetki delovanja našega današ-
njega društva. S sabo so prinesli 
tradicije, letnico nastanka dntž-
mirskega gasilskega društva ter 
seveda prapor. Gasilsko društvo 
Družmirje—Lokovica pa je bilo 
registrirano šele leta 1974.« So-
govornik ni pozabil ob tem ome-
niti pomoči krajanov, sosednjih 
gasilskih društev ter pomoči po-
bratenega društva Ribno pri Ble-

Postaja milice Titovo Velenje 

Mar tudi velenjsko občino 
zajema val kaznivih dejanj? 

Velenjski miličniki namenjajo 
veliko skrbi preventivnemu delu, 
da bi kar najbolj zmanjšali kaz-
niva dejanja, število prometnih 
nesreč in poskrbeli za varnost 
delovnih ljudi in občanov, kljub 
temu pa število takšnih dejanj v 
občini Velenje neprestano «a-
rašča. V organizacijah združe-
nega dela beležijo zelo veliko 
tatvin, kar kaže, da je samoza-
ščitna osveščenost pri varovanju 
družbenega premoženja zelo 
slaba. 

Še posebej pa v letošnjem le-
tu izpostavljajo požarno var-
nost, ki ji očitno namenjamo 
premalo pozornosti. Letos smo 
zabeležili kar pet večjih poža-
rov in tako. dosegamo dobrih 
42 odstotkov škode v celotni 
celjski regiji. Največje materi-
alne posledice je imel požar v 
Tovarni usnja v Šoštanju, pov-
zročen pa je bil predvsem zara-
di malomarnosti. 

Velenjski miličniki so opra-
vili preventivne požarno varno-
stne preglede skupaj z občin-
skim inšpektorjem v različnih 
organizacijah združenega dela 
in ugotovili mnoge pomanjklji-
vosti, predvsem pa neodgovor-
no ravnanje posameznikov, pa 
tudi vodstev. Na tem področju 
je v občini nujno treba storiti 
več in zagotoviti ustreznejšo 
požarno varnost, zlasti pa zao-
striti odgovornost pri izvajanju 
predpisov s področja varstva-
pred požari. 

Kot je poudaril komandir 
Postaje milice Titovo Velenje 
Stane Štumberger, narašča tudi 
število tatvin avtomobilskih de-
lov, še posebej na pokritih par-
kirnih prostorih krajevne skup-
nosti Edvarda Kardelja. Vse 
večje tudi tatvin koles, še pose-
bej v Titovem Velenju in v Šo-

štanju. Beležijo tudi primere, 
dassta bila enemu oškodovancu 
v enem tednu ukradeni kar dve 
kolesi. Pri odkrivanju teh tat-, 
vin pa je veliko težav, saj last-
niki največkrat nimajo doku-
mentov o lastništvu, oziroma 
ne poznajo niti številk svojih 
koles. 

Zaskrbljujoče postajajo tudi 
tatvine v trgovinah. Tatovi kra-
dejo vse od zlatnine, oblačil, 
tehničnih predmetov (glasbila, 
barvne televizorje, šivalne stro-
je itd.).-Vse to kaže na to, da so 
tatovi dobro, organizirani in 
predrzni, trgovci pa premalo 
pazljivi. 

Na področju javnega reda in 
miru miličniki sicer niso zabe-
ležili hudih neredov, zato pa 
zelo veliko manjših. Ti so še 
posebej pogosti v bližini sam-
skih domov in ob nekaterih go-
stinskih lokalih. Tam pijanci 
pogosti kričijo, razgrajajo, bu-
čno navijajo glasbo in tako mo-
tijo sostanovalce in občane v 
bližnji okolici.' 

Narašča tudi število kršitev v 
zasebnih stanovanjih, ko razne 
zaključene družbe praznujejo 
in pijančujejo pozno v noč in 
motijo sosede pri nočnem po-
čitku. 

Vse več je prekrškov, ki jih 
povzročijo občani v vinjenem 
stanju. Po mnenju delavčev Po-
staje milice, bi se to lahko bi-
stvenoizboljšalo, če bi vodstva 
in ostali delavci gostinskih lo-
kalov, kjer je skoraj polovica 
vseh kršitev, zagotovili ustre-
zen javni red in mir v teh loka-
lih, še posebej pa bi bilo treba 
narediti več reda na področju 
točenja alkohola mladoletni-
kom in "pijanim osebam. 

Prometna varnost je bila v 
prvih osmih mesecih letošnjega 

leta zadovoljiva, saj se je 
zmanjšalo število prometnih 
nesreč, pa tudi telesno poško-
dovanih. Zabeležili pa so nekaj 
prometnih nesreč z najhujšimi 
posledicami, največkrat je bil 
vzrok alkohol, ali pa neprimer-
na hitrost. 

Miličniki opozarjajo tudi na 
to, da vozniki in pešci vse manj 
upoštevajo rdečo luč na sema-
forju. Težave pa imajo tudi z 
nesramnimi vozniki motornih 
koles, ki nevarno vozijo po 
mestnih ulicah, ogrožajo ostale 
udeležence v prometu, povzro-
čajo pa tudi nepotreben hrup 
in ropot. 

V teh dneh, ko so se spet 
odprla šolska vrata namenjajo 
delavci Postaje milice Titovo 
Velenje skupaj s svetom za pre-
ventivo in vzgojo v cestnem 
prometu, Avto moto društvom 
in Zvezo šoferjev in avtomeha-
nikov veliko skrbi, da zagotovi-
jo otrokom varno pot v šolo. 

Rast kaznjivih dajanj in krši-
tev javnega reda in miru posta-
jata v občini Velenje že zaskr-
bljujoča in nikakor ni dovolj, da 
prepuščamo to problematiko le 
delavcem Postaje milice. Ne da 
bi se spučali v globlje družbene 
vzroke, ki pogojujejo povečanje 
teh negativnih pojavov, pa je 
vendarle prav, da opozorimo, da 
občani marsikdaj svojim malo-
marnim ali premalo pazljivim 
dejanjem pripomorejo k poveča-
nju kaznjivih dejanj, marsikdaj 
tudi ščitijo krivce in tako seveda 
pomagajo ustvarjati vtis, kako 
težko je odkriti posamezne sto-
rilce. Proti temu pa se moramo 
odločno boriti vsie, saj sta ogro-
ženi tako družbena kot osebna 
imovina pa tudi varno počutje 
delovnih ljudi in občanov. 

Mira Zakošek 

Gornja Savinjska dolina 

prometna varnost 
Na Postaji milice v Mozirju 

ugotavljajo, da se je prometna 
varnost v letošnjih osmih mesecih, 
v primerjavi z enakim lanskim ob-
dobjem seveda, precej poslabšala. 
Doslej so obravnavali več prome-
tnih nezgod, pa tudi posledice so 
"bile hujše. Na cestah mozirske ob-
čine so v tem obdobju umrli štirje 
udeleženci v prometu, 18 jih je bi-
lo huje in 7 lažje poškodovanih. 
Med vzroki za nesreče sta še ved-
no na prvem mestu neprimerna hi-
trost in vinjenost, ki sta vzrok za 
po 8 nesreč, sledijo pa vožnja po 
levi strani, izsiljevanje prednosti, 
neizkušenost voznikov in podob-
no. Največ prometnih nezgod se je 
pripetilo na regionalni cesti. Mo-
zirje—Ljubno, sledi pa lokalna 
cesta Mozirje—Gornji grad. Po 
dnevih je bilo največ nezgod ob 
petkih, po urah pa med 12. in 15, 
uro. 

Zaradi poslabšanja prometne 
varnosti so delavci Postaje milice 

Mozirje pričeli uresničevati vrsto 
ukrepov. PredVsem so poostrili 
nadzor v cestnem prometu, mili-
čniške patrulje pogosteje odhaja-
jo na ogrožene cestne odseke, 
zlasti v kritičnih dneh in urah, 
sprejeli pa so tudi več represiv-
nih ukrepov zoper kršitelje. Že v 
prvih osmih mesecih so sodniku 
za prekrške predali 424 predlo-
gov za uvedbo postopka, izrekli 
So več mandatnih kazni, odkrili 
pa so že 101 vinjenega voznika. 

Zelo zaskrbljujoče je dejstvo, 
da so bili v prometnih nezgodah 
udeleženi in poškodovani 3 otro-
ci. Zato aktivnosti ob začetku 
šolskega leta prav tako niso slu-
čajne, kot niso bile nobeno leto 
prej. Postaja milice je že* maja 
dala pobudo vsem krajevnim 
skupnostim in Cestnemu podje-
tju Celje, da obnovijo cestno-
prometno signalizacijo pred vse-
mi osnovnimi šolami. Avgusta so 
vodje varnostnih okolišev pri Po-
staji milice pregledali in ocenili 

opravljeno delo, skupaj s pred 
stavniki šol pa so pregledali na-
črte varnih poti v šole in jih po 
potrebi še dopolnili. V tem tednu 
miličniki s pomočjo pionirjev — 
prometnikov in članov sveta za 
preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu občine Mozirje opozar-
jajo predvsem prvošolčke in nji-
hove starše na varne poti v šolo, 
na pravilno prečkanje cest in ho-
jo po njih, člani sveta so malč-
kom razdelili rutice, vsi skupaj 
pa so posebno pozornost name-
nili tudi šolarjem, ki se v šolo vo 
zijo s kolesi. 

Prva ocena je, da vse aktivno-
sti ob prvih šolskih dnevih niso 
bile zaman. Šolarji so bili na poti 
v šolo in iz nje dovolj pozorni, 
starši prvošolčkov so upoštevali 
priporočila in spremljali ter opo-
zarjali svoje malčke, pa tudi voz-
niki in ostali udeleženci v prome-
tu so bili pozorni in obzirni do 
šolarjev. Ko bi bili le vedno ta-
ko! 

du, ki so jim prispevali denar za 
nakup prapora. 

Že štiri leta lokoviške gasilce 
in člane tovrstnega društva iz 
Ribna pri. Bledu vežejo prijatelj-
ski stiki, vse od otvoritve lokovi-
škega gasilskega doma. »Našli 
smo se preko Gasilskega vestni-
ka, v katerem so bile objavljene 
fotografije našega novo zgrajene-
ga doma. Dom je bil gasilcem 
Ribna pri Bledu zelo všeč. Prišli 
so k nam, prosili za načrte in za-
čeli smo sodelovati. Nekoliko 
kasneje smo se tudi pobratili. 
Srečujemo se na raznih sreča-, 
njih, občnih zborih, lani smo or-
ganizirali. skupni pohod na Tri-
glav, letos smo jih mi povabili v 
goste! Ob tej priložnosti jim bo-
mo pokazali šoštanjske termoe-
lektrarne, znamenitosti našega 
rudarskega mesta in še kaj.« 

Kot vsa tovrstna gasilska dru-
štva, imajo tudi člani lokoviške-
ga največ finančnih težav, tem se 
včasih pridružijo še organizacij-
ske. Kljub temu bi radi posodo-
bili strojni park, cisterna in kom-
bi sta namreč starejša letnika in 
ob večjih ter zahtevnejših poža-
rih »preslabostna«. Ena od na-
log je pridobivanje novih članov. 
Vrata v njihovo 110 člansko dru-
štvo oziroma med šest mladin-
skih in eno člansko desetino so 
vedno na široko odprta vsetn, ki 
bi se jim radi pridružili. 

T. P. 

Gostinsko podjetje Turist Nazarje 

Prisiljeni so stopicati 
na mestu 

V gostinskem podjetju Turist Nazar-
je so se v prvem tromesečju letošnjega 
leta, predvsem zaradi sezonskega zna-
čaja dela in zaradi padanja kupne moči 
prebivalstva, kar je povzročilo veliko 
manjši obseg prodaje, srečali z motnja-
mi v poslovanju. Sem sodi tudi izguba, 
ki je dosegla 2,5 milijona dinarjev. 

V iskanju ukrepov za odpravo mo-
tenj so ugotovili, da je najbolj enosta-
vna pot zmanjšati stroške in povečati 
obseg prodaje. Stroške je sicer možno 
zmanjšati'z enostavnimi ukrepi, pred-
vsem na področju nabave drobnega 
inventarja, vzdrževanja in investicij-
skega vzdrževanja, povečevanje obse-
ga prodaje pa je bolj obširna in znat-
no zahtevnejša naloga. Seveda usta-
vljajo, da bodo lahko obseg prodaje 
povečali le z boljšo in kakovostnejšo 
ponudbo, z večjo gostoljubnostjo in 
boljšo urejenostjo lokalov/ 

Žal verjetno tudi to ne bo zadošča-
lo, saj v Gornji Savinjski dolini kjer 
imajo obrate zagotovo ni dovolj samo 
čakati na gosta, temveč se je treba 
aktivno lotiti tudi pridobivanja go-
stov. Zaradi tega se že lotevajo večjih 
organizacij zabavnih prireditev, žal 
pa se tudi na tem področju srečujejo s 
problemom, ker nimajo večjega pro-
stora ali lokala, da bi prireditve pri-
pravljali tudi v zaprtem prostoru. 

Imajo le odprte prostore, kot sta ob 
Savinjskem gaju v Mozirju in ob Sa-
vinji na Ljubnem. Druga rešitev za 
povečanje prodaje je tudi specializi-
rana ponudba hrane v posameznih lo-
kalih. V tem trenutku je njihov cilj, ki 
ga že tudi dokaj uspešno uresničuje-
jo, da bi vseakega potencialnega obi-
skovalca Gornje Savinjske doline že j 
vnaprej seznanili kaj in kje mu lahko 
ponudijo. Nesprejemljivo namreč je, 
da se recimo na Ljubnem, kjer*je 11 
gostinskih obratov, v vsakem ponuja 
isto. Seveda to ni prava ponudba. 

Pogoj za uresničevanje teh ukrepov 
je seveda ustrezna kadrovska zased-
ba, žal pa se prav sedaj srečujejo s 
problemom, ki v preteklih letih ni bil 
prisoten, to je pomanjkanje kuharjev. 
Prav to dejstvo j ih v tem trenutku ovi-
ra, da bi to specializirano ponudbo 
uvedli v vseh obrate, v katerih imajo 
zato urejene kuhinje. 

Rezultati vseh teh prizadevanj so 
že vidni. Prvo polovico leta so zaklju-
čili brez izgube. Kot vse druge gostin-
ske organizacije pa tudi njih tarejo te-
žave, kot so slaba materialna osnova, 
saj akmulacije praktično ni, kreditni 
pogoji so seveda nesprejemljivi, na-
ložb praktično ni in z velikimi napori 
zmorejo samo enostavno reprodukci-
jo. Prisiljeni so torej samo stopicati 
na mestu. 

Občinski odbor Rdečega križa Velenje 

Delovna jesen 
Za zatišjem pride Običajno ne-

vihta. Za dopustniškimi dnevi se 
tudi članom občinskega odbora 
Rdečega križa Velenje obeta zelo 
pestra predvsem pa delovna jesen. 
Na vseh področjih moramo ures-
ničiti vrsto načrtovanih nalog in 
akcij. 

Največ dela jih čaka na za-
dravstveno-vzgojnem področju. 
Od 14. do 21. septembra bodo 
člani občinskega odbora Rdeče-
ga križa Velenje, podmladek na 
osnovnih šolah in člani teh člo-
vekoljubnih organizacij po kra-
jevnih skupnostih poskušali z 
mnogo propagandnega materia-
la, predavanji osveščati ljudi, 
predvsem pa kadilce, o škodlji-
vostfkajenja. Mesec november je 
cel v znamenju boja proti alko-
holizmu in narkomaniji. Po kra-
jevnih skupnostih pa namerava-
jo do konca leta' organizirati še 
razna zdravstvena predavanja o 
visokem krvnem pritisku, obole-
njih srca, sladkorni bolezni , . . . 

Sosedska pomoč je ena pred-
nostnih nalog na socialnem po-

dročju. Vsako prvo sredo v mese-
cu pa bo odprto skladišče rablje-
nih oblačil in ftbutve. 

Dopustniški čas pa ni prav nič 
»Oviral«-dejavnosti na področju 
krvodajalstva. V začetku meseca 
avgusta je občitlski odbor Rdeče-
ga križa Velenje pripravil eno-
dnevno krvodajalsko akcijo za 
Zavod za transfuzijo krvi Lju-
bljana. Svojo človekoljubnost pa 
je na njen pokazalo 574 ljudi, 
med njimi, znova največ rudar-
jev. V drugi polovici avgusta in 
prvi polovici tega meseca pa vo-
zijo krvodajalce na odvzeme v 
bolnišnico Slovenj Gradec. V <jk-
tobru pa bodo organizirali še 
eno trodnevno krvodajalsko ak-
cijo. Do sedaj je iz naše občine 
darovalo najpomembnejšo ži-
vljenjsko tekočino že 2852 obča-

Pred vrati je občinsko tekmo-
vanje ekip prve medicinske po-
moči, ki bo letos 23. septembra v 
Šoštanju. Na 10 in 20 urnih teča-
jih prve pomoči po krajevnih" 

skupnostih in delovnih organiza-
cijah, začeli so se te dni, se bodo 
poskušale ekipe nanj kar najbo-
lje pripraviti, prav tako za more-
bitne naravne nesreče in v prime-
ru vojne nevarnosti. 

Znova so »oživele« šolske klo: 

pi. Mlade člane Rdečega križa' 
čaka na samem začetku veliko 
dela. Poleg uresničevanja nalog 
lastnega programa bodo pridno 
zbirali star papir in druge sekun-
darne surovine, letos prvič bodo 
pokazali kaj vedo o človekoljub-
ni organizaciji in kakšne tegobe 
prinaša s sabo alkoholizem iva 
občinskem tekmovanju. 

Kot vse kaže, bo članom ve-
lenjskega občinskega odbora 
Rdečega križa po večletnih pri-
zadevanjih le uspelo ustanoviti 
krajevne organizacije Rdečega 
križa v krajevnih skupnostih Sta-
ro Velenje, Lokovica in Edvarda 
Kardelja. Opravili pa so tudi že 
prve pogovore o ustanovitvi člo-
vekoljubnih organizacij v ostalih 
krajevnih skupnostih mesta 
Titovo Velenje. (tp) 

Tovarišu 

Lazu Zrniču v spomin 
V četrtek, 29. avgusta, smo se 

na pokopališču v Podkraju po-
slovili od dragega prijatelja, so-
borca, nosilca spomenice 1941 in' 
dolgoletnega družbenopolitične-
ga delavca, tovariša Laza Zrni-
ča. 

Tovariš Lazo se je rodil 3. ok-
tobra 1913 v vasi Jasenak blizu 
Ogulina. Vse svoje življenje in 
moči je razdajal prijateljem in 
družbi, kajti sam je že v rani 
mladosti spoznal življenje delav-
sko kmečkega stanu, iz katerega 

.je tudi sam izhajal. 

Lazo je moral poprijeti za tež-
ko fizično delo, da je pomagal 
preživljati številno družino. Po 
končani logarški šoli se je moral 
sprva zadovoljiti z delom v Bo-
sni, šele nato je dobil delo v svo-
jem kraju. 

Leta 1941, po okupaciji naše 
dežele razmere Laza niso našle 
nepripravljenega. Z vso vnemo 
in srcem se je dal na razpolago 
domovini. Narodna zavest in 
pripadnost sta bili vrtini, ki sta 
ga spremljali v najtežjih in naj-
slavnejših dneh naše polpretekle 
zgodovine. Najprej je deloval kot 
aktivist na terenu, nato se je po 
nalogu partije in SKOJa vključil 
v .primorsko goranski odred in 
kasneje v 1. brigado XXXV. divi-
zije. Tu je doživel vse strahote 
pete, šeste in sedme sovražne 
ofenzive. Kljub šibkemu zdravju 
zaradi dvakrat prebolelega pe-
gastega tifusa, je sprejemal od-
govorne vojaške naloge in zadol-
žitve, od namestnika komisarja 
bataljona do komisarja. Vedno 

ga najdemo na najbolj odgovor- I 
nih nalogah, ki jih je opravljal 
vestno in častno. 

Svobodo je dočakal kot perso-
nalni referent bolnišnice XI. kor-
pusa oziroma IV. armade s či-
nom kapetana. 

Po vojni je bil tovariš Lazo v 
prvih vrstah za obnovo domovi-
ne, za utrditev težko priborjene 
svobode. Težka povojna leta mu 
niso prinesla počitka, bil je med 
tistimi, ki so se zagnano lotili ci-
ljev NOB. S trdno, neomajano 
politično prepričanostjo in voljo 
je vedno znal graditi nove odno-
se med ljudmi in prijatelji. 

Sledil je naprednim idejam, 
jih spremljal in jih uresničeval 
kot načelnik vojnega odseka 
okraja Trbovlje, nato okraja 
Mozirje. Poleg _ teh odgovornih 

dolžnosti pa se je z vso preda-
nostjo in nesebičnostjo vključil v 
družbenopolitično delo, kjer je 
bil nosilec pomembnih družbeno-
političnih funkcij. 

Kot izkušen borec je vedno' 
rad posredoval svoje znanje in 
izkušnje iz NOB ter jih prenašal 
na mlajše rodove in si tudi pri 
mladih pridobil velik ugled in 
zaupanje. 

Na področju družbenoolitične-
ga dela ga je huda bolezen leta 
1949 zavrla, ga prikovala na po-
steljo, a vztrajnost in vera v bo-
dočnost sta Laza leta 1959 spet 
vrnila v aktivno delo in življenje. 
Tega leta je Lazo prevzel dolž-
nost načelnika Oddelka za na-
rodno obrambo občine Šoštanj 
oziroma Velenje. To dolžnost je 
opravljal vse do upokojitve 1966. 
leta. 

Tovariš Zrnič pa tudi v pokoju 
ni miroval. Še naprej je bil akti-
ven in marljiv učitelj ne samo vo-
jaških veščin. Predvsem je ljubil 
naravo in planine. Bil je prijatelj 
sočloveku, vedno iskren in pri-
pravljen pomagati v sili, pravi lik 
komunista in borca za enako-
pravne odnose med ljudmi. 

Takšnega, kot je bil tovariš 
Lazo, bomo ohranili v trajnem 
spominu. Predvsem mi, bojni to-
variši, pa ga bomo pogrešali, saj 
je vedno našel prijazno besedo 
pri obravnavi in pogovorih o na-
šem skupnem boju za pravico in 
pravične človeške odnose. 
Slava njegovemu spominu 

Občinski odbor ZZB NOV 
Vele/tje 
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Ibvezna smer 
Sredi dopustniških dni je krajane Ti-

tovega Velenja v naselju Šalek (pred 
tunelom) presenetila zapora ceste na 
Konovo. Zapora je bila postavljena ta-
ko prepričljivo, da je doslej ni uspel 
odstraniti nihče, kljub znanim tradici-
jam, da je v našem mestu to že rutina. 

Cestno podjetje Celje je zgradilo fi-
zično zaporo ceste, ker je bil to pogoj v 
projektu in gradbeni dokumentaciji pri 
rekonstrukciji Šaleške ceste in izgrad-
nji tunela'. 

Čeprav ima takšna zapora določene 
prednosti, na primer varnost, mir na 
območju naselja, neonesnaževanje tega 
predela Šaleka, pa je vendarle pot za 
aekatere podaljšana za 1 kilometer. To 

pa je pomembno ob intervencijah gasil-
cev. Vendar pa gre za to, da je po pro-
jektu predviden podaljšek ceste Veljka 
Vlahoviča mimo marketa ter z mostom 
mimo doma učencev v Šalek, oziroma 
povezava z Efenkovo cesto. 

Kot smo izvedeli pri upravnih orga-
nih SO Velenje, so nekateri občani na 
takšno zaporo reagirali odklonilno. 
Menimo pa, da to predvsem zaradi ne-
informiranosti prizadetih. Jasno je na-
mreč, da se določeni lokalni interesi 
morajo podrediti skupnim projektom, 
da bi komunalno prometne razmere 
končno pričeli reševati kompletnejše in 
za večjo varnost cestnega prometa. 

Jože Miklavc 

Za lepše okolje 
Otroci in pionirj i iz stanovanj-

ske stolpnice na Šaleški 19 v 

Titovem Velenju so se pred dne-

vi lotili nadvse koristnega dela. 

Skupaj s predsednikom hišnega 

sveta so namreč na zelo posrečen 

način uredili poškodovano zele-

nico ob prodajalni Beko, na ka-

teri so si nevestni občani samo-

voljno naredili pešpot. M lad i 

»brigadirji« so omenjeno pot 

prekopali in opremili s posebni-

mi opozori lnimi tablami . Takih 

poti. je, žal, v Titovem Velenju še 

veliko. 

In še to. Med drugim so nam 

povedali, da je pred tem zgled-

nim dejanjem hišni svet poslal 

vlogo za ureditev omenjene zele-

nice tudi Vekosu. Ker pa vloge 

tam niso prebrali, so se dela loti-
vl\ kar otroci sami. Prepričani 

smo, da bo ta akcija dobi la v 

Titovem Velenju še več posne-

malcev. » . B. M . 

Nimamo 
Petek zvečer v Nami. Ob 18.45 v od-

delku živil. Prodajalna skoraj prazna. 
Očitno se prodajalci pripravljajo na 
zaključek delovnika. V soparnih dneh 
človek komaj dočaka večer, da se malo 
osveži. 

Pri pultu z mesom pospravlja fant, 
očitno prodajalec — mesar in še kar 
dobro odzdravi ter mirno počaka, da 
naročim. Mleto meso. Doma so se 
oglasili gostje in s čevapčiči bi bila za-
drega rešena. 

»Nimamo«. 
Na kavlju za njegovimi rameni visi 

nekaj mesa in gotovo bi se še kaj našlo. 
Vztrajam, da bi dobil nekaj tega, zmle-
tega. 

»Smo zaključili«. Res je bilo to očit-
no, saj je bilo okoli mesa lepo počišče-
no. V zadregi sem, še bolj bom, če pri-
dem domov brez naročenega. »Vzemite 
kare . . . « 

No, ni mi bilo do karejev in tudi pri 
»faširanem« nisem vzftajal. Vzel sem 
nekaj kurjega in adijo. 

Vroč, soparen dan je bil na noč še 
soparnejši. 

Pravico imam razmišljati, kako bi 
bilo, če bi rudarji odložili lopato kak-
šne četrt ure pred zaključkom »šihta«, 
če bi frizerka ostrigla le polovico fri-
zure, če bi vlak obstal v Penku in če 
b i . . . in če bi se malo bolj disciplinira-
no obnašali pri delu. 

Nič se ne jezim, se pač zgodi, tudi 
prodajalec v Nami je že medtem poza-
bil na tečno stranko. Le kanček dobre 
volje bi zadostoval za boljše odnose 
med ljudmi. To pa bi bilo nekaj, kaj 
pravite?! 

Jože Miklavc 

ODMEVI • ODMEVI • ODMEV! 

DO Gostinstvo Paka 

Odgovor na članke objavljene v mesecu 

avgustu v Našem času 
Delavci delovne organizacije Go-

stinstvo Paka, p. o. Titovo Velenje 
smo prijetno presenečeni, ker smo de-
ležni tolikšne pozornosti Centra za 
informiranje, propagando in založni-
štva Velenje in nj ihovih novinarjev. 

Naj zaradi nadaljevanja omenimo 
nekaj najzanimivejših naslovov član-
kov v mesecu avgustu 1985: Gostin-
skim lokalom še kanček več življenja 
z dne 1. avgusta (Boris Zakošek); Do^ 
slej še premalo naredili z dne 1. avgu-
sta (tp); Kako iz turističnih apetitov 
narediti kaj več z dne 22. avgusta (Bo-
ris Zakošek); Vtkati več izvirrfosti in 
doživetij z.dne 29. avgusta (Boris Za-
košek); Zanimiva slaščičarska razsta-
va z dne 29. avgusta (Boris Zakošek). 

• V članku Gostinskim lokalom še 
kanček več življenja smo predstavlje-
ni z negativnimi fotografi jami o neu-
rejenosti sanitarij in vrta samo z loka-
li našega kolektiva. Mogoče to pome-
ni, da imajo ostali lastniki gostinskih 
lokalov družbenega in privatnega sek-
torja brezhibno urejene sanitarije in 
vrtove? 

Kot zanimivost naj omenimo last-
nike treh rdečih kioskov v T. Velenju, 
ki za' začetek obratovanja v letu 1984 1 

niso imeli niti sanitarij, ki j i h upora-
blja personal. pa teh fotografi j v tisku 
nismo zasledili. Če objavljate negativ-

nosti, potem j i h objavite v celoti, v 
nasprotnem primeru smatramo pred-
stavitev negativnosti naših lokalov 
kot polresnice, ki imajo tudi druga-
čno ime, reeimo tendencioznost. Ce 
so vsi ostali gostinski lokal i na tako 
zavidljivi ravni, da j i h ne omenjate, 
potem bi gostinska in turistična po-
nudba v naši občini res morala bleste-
t i . 

Avtorica članka, Doslej še premalo 
naredili, analizira v svojem članku 
nočitveno klientelo hotela Paka, go-
stilno s prenočišči Kajuhov dom Šo-
štanj, ter hotela Vesna v Topolšici, »z 
navedbo, da je hotel Paka že dalj časa 
v glavnem zaseden z delavci, ki so za 
nekaj časa zaposleni v Rudniku in 
Gorenju.« Zanima nas, zakaj avtorica 
članka ne ugotavlja kakšna je nočitve-
na klientela hotela Vesna in je zado-
voljna z delitvijo domači gostje-tuji 
gostje? Mogoče za primer hotela Ve-
sna to ni potrebno? 

S tem seveda zanimanje za naš ko-
lektiv ni izčrpano. 

V turističnem tednu v Titovem Ve-
lenju, ki je trajal od 17. avgusta do 24. 
avgusta 1985 je bila najatraktivnejša 
prireditev ali veselica Noč ob jezeru. 

V lokalih naše DO je bilo nekaj pri-
reditev ter popestritev ponudbe med 
katerimi je pozornost vzbudila pri no-

vinarju slaščičarska razstava v Kavar-
ni — slaščičarni center, Titovo Vele-
nje, vendar tudi pri tej objavi ne mo-
remo mimo neresničnih dejstev, ki so 
bila objavljena. 

Slaščičarski izdelki dveh delovnih 
kolektivov so bi l i tudi naprodaj, niso 
pa bi l i za pokušino — brezplačno se- * 
veda. Mogoče je novinarja moti lo 
slednje? 

Avtor članka zaključuje s pobudo, 
da bi »atrij KSC v poletnih mesecih 
zlahka topleje in širše zadihal tudi 
druge dni, če bi se očitno Gostinske-
mu podjetju Paka to zahotelo.« 

Informiramo ga, da se nam je to 
»zahotelo« že pred njegovo pobudo 
in to v mesecu jun i ju in ju l i ju (živa 
glasba v atriju KSC ob sobotah v me-
secu jul i ju) , s ponudbo jedi l z žara ter 
mehanska glasba od turističnega ted-
na dalje v avgustu. 

Navedeno informacijo je posredo-
val tudi Radio Titovo Velenje. 

Glede na vse navedene ugotovitve 
bi za zaključek dodali le to, da želimo 
v bodoče objektivnost prikaza dogod-
kov, brez pristranosti oz. tendencioz-
nosti. 

Upamo, da naše želje ne nasprotu-
jejo novinarski etiki. 

Kolektiv 
GOSTINSTVO PAKA 

Titovo Velenje 

Ze stari Rimljani so poznali dva re-
ka, veritas odium parit in veritas sem-
per una est — resnica bode v oči in res-
nica je samo ena. Vaša ali naša. 

Ni mi, da bi se z vami (irepiral za 
oslovo senco, saj bi čas, ki ste ga name-
nili za iskanje slabše urejenih lokalov v 
občini Velenje, ki gotovo so, raje na-
menili za odpravo pomanjkljivosti, na 
katere smo*vas opozorili (skupaj z in-
špektorji) in to na nekatere že pred 
dvema letoma! 

Samo mimogrede bi vas opomnil, da. 
bi ob lakonično naštetih člankih, za 
katere trdite, da letijo na vaš račun, 
lahko izpisali tudi članke, ki vabijo v 
vaše lokale, še posebno, ker so bili ne-
kateri napisani prav v avgustu, ob turi-
stičnem tednu. 

Kaj vas motita članka Vtkati več iz-
virnosti in doživetij in Kako iz turisti-
čnih apetitov narediti kaj več, niste po-
jasnili, sicer pa kolikor bodice bodejo 
vas, bodejo še marsikoga drugega. Sla-
ščičarsko razstavo pa ste pač brali po-
vršno in čeprav tega niti mislil nisem, 
kaj šele napisal, ste mi naprtili kar že-
ljo po brezplačni pokušini. V isti sapi 
pa napačno trdite, da so bili naprodaj 
slaščičarski izdelki dveh kolektivov — 
vsaj zame in šele popoldan, so bili le 
vaši. 

Da ste nekoliko poživili atrij KSC 
smo vsi veseli, čeprav vemo, da bi ga 
lahko še bolj in prej, saj je tako urejen 
ih na takšnem mestu, da bi smelejša 
poteza, že davno zagotovila njegovo 

večjo vlogo. No, to pa se vam bo morda 
»zahotelo« prihodnje leto. 

Delo pač mojstra hvali in ne le za 
vas, za vse nas je bolje, kadar vam 
uspevajo dobre poteze, kadar ste polni 
svežih in zanimivih domislic. In ker 
prazna vreča ne stoji pokonci, če se še 
tako napihuje, vaše zgovarjanje na dru-
ge gostince in krilatice tendencioznost, 
raje-zamenjajte za to, da še nekoliko 
bolj prisluhnete svojim gostom in tisto 
kar je v njihovih željah in idejah ures-
ničljivo, tudi izpeljete. Tako vas bo vaš 
trud, ki je kljub vsem pripombam velik, 
in vam ga nihče ne oporeka, verjetno 
hitreje popeljal do vašega in našega 
skupnega cilja — do pestrejše in boljše 
gostinske ponudbe. 

Boris Zakošek 

Zavarovalnica Triglav — območna skupnost Celje 

Zavarujmo danes, že jutri je lahko prepozno 
V z a d n j e m času be le ž imo vse več e l emen t a rn i h ne-

zgod , k i p ov z ro ča j o d r u ž b i in p o s a m e z n i k o m vsako leto 

nepoprav l j i vo . gmo t no i n ma t e r i a l n o š kodo . Z l a s t i požarov 

z a r ad i strele, s amov ž i g a , n a p a k na e lek t r i čn i nape l jav i , 

m a l o m a r n o s t i i n d r u g i h vzrokov j e v l e tošn jem letu precej 

več, ko t v pre tek los t i . D r u g i h nesreč, k a t e r i h posledice so 

prav t a k o z a sk rb l j u j o če , seveda n i t reba posebej omen j a t i . 

Seveda se pro t i t em nevšečnost im b o r i m o z vsemi sredstvi, 

ž a l pa smo ve l i k ok r a t nemočn i i n pos led ice so tu . 

P r imerov , k o je z ago re l o v s t anovan j sk ih h i šah in je ogen j 

naprav i l neprecenl j ivo š kodo , je b i l o v T i tovem Ve len ju 

dos le j že precej 

Zato se nam samo po se-
bi postavlja vprašanje kaj 
storiti, da bi bile posledice 
in težave, ki se ob tem pora-
jajo čimmanjše, da bi bili 
nanje kar najbolj pripra-
vljeni in bi lahko nanje kar-
najhitreje pozabili. Oblik, 
da prizadetost zmanjšamo 
in posledice ublažimo, ni 
prav veliko, ena izmed pa 
zagotovo je, da se pravoča-
sno in dovolj visoko zava-
rujemo. 

S tem vprašanjem se v 

naši republiki strokovno in 
tehnično ukvarja Zavaro-
valna skupnost Triglav, ki 
ima v raznih krajih in tudi v 
Celju, območne skupnosti. 
Celjska tako pokriva obči-
ne Celje, L^ško, Mozirje, 
Slovenske Konjice, Šentjur, 
Žalec in Velenje. Po obči-
nah so organizirana pred-
stavništva in terenske eno-
te. V Velenju v takšni deluje 
dvanajst delavcev, ki na te-
renu sklepajo, obnavljajo 
pogodbe in opravljajo dru-

ga tovrstna dela v zvezi z 
zavarovanjem. Delo je ob-
sežno in precej odgovorno. 

Zlasti v zadnjem času se 
ti delavci srečujejo s proble-
mom. podzavarovanja, ki je 
posledica nenehnega pada-
nja dinarja. To pomeni, da 
mora zavarovanec sproti in 
pravočasno obnoviti zava-
rovalno pogodbo, če želi 
imeti premičnine in ostalo 
zavarovano po dejanski 
vrednosti. Žal se tega zava-
rovanci vse premalo zave-

dajo, ko pa je nezgoda tu, 
je že prepozno. Primerov, 
da zavarovanci niso pravo-
časno obnovili zavarovalne 
pogodbe in ob nezgodi niso 
dobili izplačane dejanske 
vrednosti je precej in celo 
preveč. Zato ne bo odveč, 
če se zavarovanci o vpraša-
nju podzavarovanja čim-
prej posvetuje s strokovnim 
delavcem v zavarovalnici. 
Bolje danes, kajti jutri je 
lahko že prepozno. 

B. Mugerle 

Koristni nasveti strokovnjaka 
O tem, zakaj je nujno pravo-

časno obnoviti zavarovalno po-

godbo in vse zavarovati glede na 

dejansko vrednost, je vodja sek-

torja za izvajanje zavarovanj ob-

močne skupnosti Celje IVAN 

M 1 R N I K povedal naslednje: 

»Zavarovanje kot gospodar-

ski proces je edina obl ika orga-

nizirane družbene solidarnosti 

in je zato prav v sedanjem času 

tol iko bol j pomembna za vsa-

kega občana. V naši "delovni 

skupnosti , ki izvaja strokovna 

opravila za zavarovalno skup-

nost ugotavl jamo, (da postaja 

prav zavarovanje preiftoženja 

občanov v času inflacije pose-

,ben problem. Izrazitejše je to V 
zadnj ih mesecih, ko beležimo 

večje škode pri katerih so bila 

ogrožena gospodinjstva. Pose-

bej je to pereč problem pri 

kmečkih gospodinjstvih, saj 

gre za precejšnje gmotne in 

materialne škode. 

Zaradi strele, samovžiga se-

na in drugih razlogov smo v 

tem času zabeležili deset poža- _ 

rov, katerih posledice so toliko 

občutnejse in večje, ker so ime-

li občani zavarovano premože-

nje kar petkrat prenizko glede 

na dejansko vrednost. Temu 

Ivan M i r n i k , vod ja sek tor ja 

za i zva jan je zava rovan j pri 

ce l j sk i o b m o č n i skupnos t i 

primerna je bila seveda tudi 

odškodnina zavarovalnice. Za 

primer naj navedem gospodar-

sko poslopje v bl iž in i Cel ja , ki 

je b i lo uničeno v požaru, ki ga 

je povzročila strela, lastnik pa 

je dobi l izplačanih le 920.000 

dinarjev. Iz tega sledi za kako 

velik delež smo prikrajšani, če 

premoženja ne zavarujemo v 

višini dejanske vrednosti. 

- Za yetenjsko obč ino je, za 

razliko od ostalih občin celj-

skega območja znači lno, da je 

zelo malo zavarovanih stano-

vanjskih premičnin , čepray je 

zavarovanje teh ugodno , saj 

znaša premija za dvosobno sta-

novanje vredno preko mi l i jon 

dinarjev, le okoli 2.000 dinar-

jev. Seveda bi občanom, lastni-

kom hiš, gospodarskih poslopi j 

in drugih objektov priporočal 

vsakoletno obnovo zavaroval-

ne pogodbe za osnovno požar-

no zavarovanje, kajti inflacija 

je predvsem v zadn j ih letih za-

varovalne pol ice skoraj raz-1 

vrednotila. Vsaka stanovanjska 

hiša je danes gotovo vredna 

več kot mi l i jon dinarjev, zato je 

najprimernejša realna višina za 

sklenitev zavarovalne pogodbe 

nad mi l i jon dinarjev. Primer: 

če je zavarovanec imel v začet-

ku zavarovalnega obdob j i ' za-

varovano hišo na dejansko 

vrednost, kar je bila že tudi 

redkost, je imel ob koncu leta 

zaradi inflacije praktično že 

prenizko zavarovano hišo. Ra-

zlike dejanske vrednosti zava-

rovalne police sklenjene pred 

tremi leti in današn jo dejansko 

vrednostjo sploh ne omenjam. 

Vsa zavarovanja lahko občani 

sklenejo pri naših zastopnikih, 

ali na našem predstavništvu na 

Prešernovi cesti v Titovem Ve-

lenju. Na j tudi izkoristim priliV 

ko in k sodelovanju povabim 

mlajše zainteresirane kadre, saj 

imajo prav v velenjski občini s 

poman jkan jem teh delavcev 

največ težav.« 
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MG Ljubljana 

Pod Prešernovo glavo 
V sredo 11. septembra 1985, ob 

19.30, bo v doma kulture v 
Titovem Velenju gostovalo Me-
stno gledališče ljubljansko z 
dramsko igro Alenke Goljevšček: 
Pod Prešernovo glavo. Gre za slo-
vensko noviteto, ki z jedkim sati-
ričnim zamahom upodablja so-
dobno šolsko reformo, zaradi ka-
tere se lomijo kopja in piše nova 
zgodovina bodočemu izobražen-
stvu. Igra je bila doslej uprizorje-
na že okoli 70-krat. 

Zbornica »prfoksov« nekda-
nje gimnazije je postala tako kot 
mnoge druge šole predmet in žr-
tev sodobne šolske reforme. Svet 
sentimentov in nostalgije, ogor-
čenosti in nemoči, pa spet ljube-
če, slepe navezanosti na staro 
klasično šolo. Poseg politike v 
tkivo, ki je bilo občutljivo stkano 
v vseh narodnih kulturah, torej 
tudi slovenski. Upor proti biro-
kratski manipulaciji, ki je razbila 
še zadnje ostanke »malomeščan-
ske miselnosti«, ta naj bi se ogro-

žujoče manifestirala v nečem, na 
kar so mnogi maturantje sloven-
skih gimnazij tako ponosni in 
kar tako radi ponavljajo ob ko-
zarcu na obletnicah mature: »Mi 
smo pa tista zares zadnja, gene-
racija, ki je poslušala in maturi-
rala iz grščine in latinščine . . . « 
in oni drugi, ki lahko rečejo le 
še: »Mi smo pa tisti, ki smo še 
poslušali in maturirali iz latinšči-
ne.« Nato sledijo tisti, ki niti te-
ga ne morejo reči, ki jim je 
GAUDEAMUS IGITUR . . . 
le še španska vas. 

Igro je režiral Zvone Šedlbau-
er, dramaturgiral pa Aleksander 
Zorn. V glavnih vlogah nastopa-
jo: Dare Ulaga, Marjeta Grego-
rač, Tone Kuntner, Marko Sim-
čič, Majda Grbac, Zlatko Šug-
man in drugi. Vstopnice po 250 
din prodajajo v knjižnici Kultur-
nega centra Ivah Napotnik vsak 
dan od 9. do 15. ure ter eno uro 
pred predstavo. Sindikati in šol-
ska mladina imajo popust. 

Prizor iz igre 

Obisk grafičnega bienala 

in koncerta 
Kulturni center Ivan Napotnik 

bo organiziral v petek, 20. sep-
tembra, obisk dveh kulturnih za-
nimivosti v Ljubljani. Najprej si 
bodo udeleženci pod strokovnim 
vodstvom ogledali letošnji Med-
narodni grafični bienale v Lju-
bljani, nato pa ob 19.30 priso-
stvovali otvoritvenemu koncertu 
v veliki dvorani Cankarjevega 
doma, ki ga bo izvajala WAS- / 
HINGTONSKA FILHARMO-
NIJA. Dirigiral bo Mstislav L. 
Rostropovič. Na programu pa so 
dela H. Berlioza — Križar; C. 

Debussy — Morje; S. Prokofjev 
— V. simfonija. 

Cena celotnega aranžmaja je 
2.000 din preračunano" na vstop-
nice v Cankarjevem domu po 
1.500 din. Za tiste, ki bodo dobili 
vstopnice po 1.200 din pa bo ce-
na aranžmaja 1.700 din. 

Odhod avtobusa bo. ob 16.00 
uri. izpred Rdeče dvorane. Po-
vratek približno ob 23.00 skozi 
Šoštanj in Šmartno ob Paki. Pri-
jave sprejemajo do zasedbe avto-
busa v knjižnici Kulturnega cen-
tra, (Slavica Zupančič.) Telefon 
853-265. Vabljeni! 

KINO • KINO • KINO • KINO • KINO 

REDNI KINO VELENJE 
Četrtek. 5. 9. ob 18. in :0. uri in petek. 6. 9. ob 18. in 20. uri H O K U S POKUS - ameri-
ški, humonstični triler. V gl. vi. Gene Wilder 
Petek, 6. 9. ob 10. uri GROZLJ IVI V IKEND - (PETEK 13 - III DEL), ameriški, grozljiv-
ka. V gl. vi.: Danna Kimel 
Sobota, 7. 9. in nedelja. 8. 9. ob 18. in 20. uri GROZLJ IV I V IKEND - (PETEK 13 - III 
DEL) — ameriški, grozljivka 

Nedelja, 8. 9. ob 16. uri OTROŠKA MATINEJA KEKEC - domači. 
Ponedeljek, 9. 9. ob 10.. 18. in 20. uri in torek. 10. 9. ob 18. in 20. uri MAČJ I S IDROM -
grški, erotski. V gl. vi.: Ajila Qilson 
Sreda.*1l.f-9. ob 10., 18. in 20. uri in četrtek. 12. 9. ob 18. in 20. uri H U N D R A - ameriški, 
avanturistični spektakl. V gl. vi.: Laureen London 

K INO D O M KULTURE VELENJE 
Četrtek, 5. 9. ob 20. uri - PULA - OVNI IN MAMUTI - domači. V gl. vi.: Božidar Bu-
njavec, Slavko Štimac 
Petek, 6. 9. ob 20. uri — PULA— NAŠ ČLOVEK — domači, sodobna družbena drama. V 
gl. vi.: Boris Juh 
Sobota, 7. 9. ob 20. uri - P U L A - OČE NA SLUŽBENEM POTOVANJU - domači, poli-
tična drama. V gl. vi.: Miki Manojlovič 
Nedelja, 8. 9. ob 10. uri OTROŠKA MATINEJA KEKEC. domači 
Ponedeljek, 9. 9. ob 20. )iri F ILMSKO GLEDALIŠČE ČAS NEŽNOSTI - ameriški. V gl. 
vi.: Shirly McLain 

Četrtek, 12. 9. ob 20. uri SAHARA — ameriški, avanturistični. V-gl. vi.: Brooke Shields 

K INO ŠOŠTANJ 

Sobota, 7. 9. ob 15.30 OTROŠKA MATINEJA KEKEC - DOMAČ I 
Sobota, 7. 9. ob 20. uri DIVA — francoski, kriminalka. V gl.' vi.: Frederic Andrei 
Nedelja, 8. 9. ob 18. in 20. uri HOKUS — POKUS — ameriški, humoristični triler. V gl. vi. 
Gene Wilder 
Ponedeljek, 9. 9. ob 20. uri GROZLJ IV I V I K E N D - (PETEK 13 l i l DEL) ameriški, gro 
zljivka. V gl. vi.: Danna Kimel 

Sreda, 11. 9. ob 20. uri MAČJ I S I D R O M - grški, erotski. V gl. vlogi: Ajita Qilson 

K INO BRASLOVCE 

Nedelja, 8. 9. ob 19. uri DIVA — francoski, kriminalka. V gl. vi.: Frederic Andrei 
Sreda, 11. 9. ob 20. uri GROZLJ IV I V IKEND - (PETEK 13 III DEL) ameriški, grozljivka 

SEPTEMBER V TOPOLŠICI 
•obota, 7. septembra ob 17. uri pred hotelom Vesna 

PIKNIK PO NAŠE 
— šaljivo tekmovanje med velenjskimi delovnimi organizacijami 
— igra ansambel Pink Panter, ki bo zabaval goste tudi v petek zvečer 6. septembra 
— povezuje Ivo Milovanovič 
— lepe nagrade za obiskovalce > 

sobota, 14. septembra ob 20.30 uri v hotelu VESNA 

MODNA REVIJA TOVARNE 
UTOK / 
— sodeluje plesna skupina STIL in 

najmlajši čarodej v Jugoslaviji ' 

Vstopnice dobite v recepciji hotela Vesna (telefon 891-120) in v prodajalni UTOK na Šaleški cesti v 
Titovem Velenju. 
NA SVIDENJE V JOPOLŠICH! 

gorenje 
Oorenje Servis, p. o., 
Titovo Velenje 

Komisija za delovna razmerja Gorenje Servis 

oglaša 

naslednja prosta dela in naloge v sektorju organizacijskih in 
splošnih zadev 

1. VODJA PROJEKTA ZA VODENJE PROJEKTA INFOR-
MAC IJSK I S I STEM - ponovni og las 

2. VODJA PROJEKTA Z A VODENJE PROJEKTA LOGISTI-
K A — ponovni og las 

3. SAMOSTOJNI ORGANIZATOR OBVEŠČANJA v sek-
torju ekonomike in financ * 

4. KNJIGOVODJA TERJATEV 
5. KNJIGOVODJA TERJATEV - PR IPRAVNIK 

Poleg splošnih, z zakonom določenih pogojev morajo kandidati 
izpolnjevati še naslednje posebne pogoje: 
pod. 1. 
— visokošolska ali višješolska izobrazba elektrotehnike, elek-

tronike ali računalništva 
— 5 let delovnih izkušenj na strokovnih delih in nalogah 
— aktivno znanje enega tujega jezika 
— pasivno znanje enega tujega jezika 
pod 2. 
— visokošolska* ali višješolska izobrazbi strojništva — tehno-

loška usmeritev 
— 5 let delovnih izkušenj na strokovnih delih in nalogah 
— aktivno znanje enega tujega jezika 
— pasivno znanje enega tujega jezika 
pod 3. 
— višješolska izobrazba družboslovne smeri (novinar, filozof, 

pravnik) 
— 2 leti delovnih izkušenj — novinarstvo 
— vozniško dovoljenje B kategorije 
pod 4. 
— srednješolska izobrazba — ekonomski tehnik 
— 2 leti delovnih izkušenj na podobnih delih in nalogah 
pod 5. 
— srednješolska izobrazba — ekonomski tehnik < 
— pripravnik SS 

Kandidati naj pošljejo pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju 
pogojev v 8 dneh po objavi oglasa na naslov: Gorenje SOZD, 
DS Splošni posli, Sektor kadrovskih zadev, Partizanska 12, 
63320 Titovo Velenje. 

O izbiri bodo kandidati obveščeni v 30 dneh po poteku roka za 
prijavo. 

gorenje 
Gorenje Gospodinjski aparati, 
n. sol. o., Titovo Velenje 

Komisija za delovna razmerja DSSS Gorenje Gospodinjski apa-
rati objavlja naslednja prosta dela in naloge 

SAMOSTOJNI ORGANIZATOR — INFORMATIK 
v oddelku organizacije 

Poleg splošnih, z zakonom določenih pogojev, morajo kandidati 
izpolnjevati še naslednje posebne pogoje: 
— VII. stopnja strokovne izobrazbe (dipl. ekonomist ali dipl. or-

ganizator dela) 
— tfhta delovnih izkušenj na področju organizacije in informa-

tike-

Za navedeno delo in naloge je določeno poskusno delo po pra-
vilniku za delovna razmerja. 

Kandidati naj pošljejo pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju 
pogojev v 8 dneh po objavi oglasa na naslov: Gorenje SOZD, 

DS Splošni posli, sektor kadrovskih zadev, 63320 Titovo Vele-
nje, Partizanska 12. 

O izbiri bodo kandidati obveščeni v 30 dneh po poteku roka za 
prijavo. 

) Res tav rac i j a 
i J e z e r o 
t 
I Titovo Velenje 

> vabi na 

| PROME-
[ NADNI 
! KONCERT 
) 
> Rudarske godbe in 
> godbenikov iz ČSSR 

>v p e t e k , 6 . 9 . ob 
1 1 7 . 3 0 

f na vrtni ploščadi. 

ljubljanska banka 

Delovna skupnost Ljubljanske banke Temeljne banke 
Velenje objavlja dela in naloge 

TAJNIŠKA OPRAVILA - tajnica. 

Poleg splošnih pogojev se za navedena deli zahteva: 
— V stopnja zahtevnosti ekonomske ali administrativne smeri, 
— 2 leti delovnih izkušenj, 
— znanje strojepisja in stenografije. 

Delovno razmerje se sklene za nedoločen čas s pogojem po-
skusnega dela 3 mesece. 

Prijave o izpolnjevanju pogojev pošljite v roku 8 dni na naslov 
LJUBLJANSKA BANKA TEMELJNA BANKA VELENJE, Rudar-
ska 3, 63320 TITOVO VELENJE. 

ZDRAVSTVENI CENTER VELENJE 
o. sub. o.. Titovo Velenie, Vodnlkoval. tel.: (063) 856-711 

Zdravstveni center Velenje — D S S S 

Izvršilni odbor delavskega sveta objavlja prosta dela in naloge: 

1. organizatorja obveščanja in urejanje glasila, 
2. stenodaktilografa. 

tf 
Pogoji: 
pod 1. 
— končana fakulteta za sociologijo, novinarstvo in politologijo, 
— eno leto delovnih izkušenj, 
pod 2. 
— končana srednja administrativna šola, 
— eno leto delovnih izkušenj. 
Sklenitev delovnega razmerja je za nedoločen čas. Poskusno 
delo traja 90 dni. 

Pod 1. je zagotovljeno družinsko stanovanje. 
Prijave z dokazili o izpolnjevanju objavljenih pogojev pošljite v 
8. dneh po objavi na naslov: 

ZDRAVSTVENI CENTER VELENJE, 
Kadrovska služba, 
Titovo Velenje, Vodnikova 1. 

Kandidate bomo o izbiri obvestili v 15. dneh po zaključku obja-
ve. 

E S t e r m o e l e k t r a r n e š o š t a n j 

DO TERMOELEKTRARNE ŠOŠTANJ 

OBJAVA 

K sodelovanju vabimo večje število PK in NK delavcev 
£a dela in naloge na transportu premoga (4-izmensko 
delo). 

Vabimo tudi kvalificirane ključavničarje za vzdrževalna 
dela. 

Pisne prijave z dokazili pošljite na-naslov: 
DO TERMOELEKTRARNE ŠOŠTANJ 
Kadrovska služba 
Ivo Lola Ribarja 18 • 
63325 ŠOŠTANJ 
v 15 dneh od dneva objave. 

Kandidati bodo o izbiri oiavesceni v 8-dneh po sklepu delavske-
ga sveta oziroma komisije za delovna razmerja. 
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M ALi OGLAS! 

»ISKRA SERVIS« Mozirje 
sporoča, da poleg servisiranja ma-
l ih gospodinjskih aparatov in 
električnega orodja« opravlja tudi 
previjanje vseh vrst elektromotor-
jev. NOVO! Elektromotor za PS 
dobite v enem dnevu. Na zalogi 
imamo vse rezervne dele za male 
gospodinjske aparate Gorenje in 
Black § Dacker. Garancija 6 me-
secev, solidne cene! Se priporoča 
Tone Grlica, telefon: 831-203. 

G R A D B E N O PARCELO v Dram-
lju pri Crikvenici, 800 m oddaljeno 
od morja, 500 m1, z vso dokumentaci-
jo za gradnjo in nadstropno hišo, ta-
koj vseljivo v Pesju pri Titovem Vele-
nju (s telefonom) prodam. Samo re-
sne ponudbe pošljite na naslov: Jože 
Suk, Libig str. 31, 700 Stuttgart 1, ZR 
Nemčija. Telefon: 9949-711-609818. v, 
i L O K A L za mirno obrt v Titovem 
•Velenju vzamem v najem. Naslov v 
uredništvu ali po tel.: 853-569. 

ZASTAVO 101, neregistrirano, ge-
neralno obnovljeno ugodno prodam. 
Telefon: 811-062, zvečer. 

P U H A L N I K 1 elektromotorjem za 
siliranje prodam. Stane Hosner, tele-
fon: 854-321 dopoldne ali 882-751, 
popoldne. 

MEŠALEC za beton prodam. Tele-
fon: 853-172. 

SPALNICO, malo rabljeno, staro 3 
leta (lahko brez regala) in zložlj ivo 
mizo prodam. Telefon: 855-497, do-
poldan 

STANOVANJE 110 m1 v enonad-
stropni stanovanjski hiši, z garažo, 
del vrta, prodam. Naslov v uredni-
štvu. 

H A R M O N I K O Melodija; 80 ba-
sno, ugodno prodam. Drago Trobina, 
Bračičeva 2, Titovo Velenje. 

VRSTNI RED za Z 101 55, 5 vrat, 
ugodno prodam. Horvat, Misl inja 65 
B. Telefon: 062/854-156. 

ZANESLJIVO VARUŠKO za 
8-mesečno deklico iščemo z mesecem 
novembrom, po možnosti na domu. 
Vse ostalo po dogovoru. Gotovnik, 
Šalek 83 (novi bloki) IV/34, Titovo 
Velenje. 

STREŠNIKE, stare ugodno pro-
dam. Meh, Levstikova 5, Titovo Vele-
nje, telefon: 857-238, popoldan. 

OSEBO za pomoč v gospodinjstvu 
in za varstvo otroka iščemo. Telefon: 
856-259 ali naslov v uredništvu. 

NOVO enoosno, 5-tonško traktor-
sko prikolico prodam. Telefon: 
856-922, dopoldan. 

ZASTAVO 750 prvič registrirano 
oktobra" 1982 in diesel motor L D A 
450 s kompletnimi deli za vzgradnjo v 
Z 750 prodam. Telefon: 881-249 med 
19. in 20. uro. 

N E M Š K O O V Č A R K O - čistokfc 
vno prodam. Telefon: 854-887. 

O B R A Č A L N I K REX commbi Go-
renje, prodam. Telefon: 853-960. 

PRODAM Zastavo 101, letnik 
1982, Jagrič, Kajuhova 2, Titovo Ve-
lenje. Telefon: 858-715. 

STREŠNO OPEKO Trajanka, 1500 
komadov, ugodno prodam, jevšnik, 
telefon: 856-834. 

TROSED ugodno prodam, Infor-
macije na telefon: 853-886. 

KASETOFON Tehnic 235 DBX 
prodam. Informacije na telefon: 
856-443, od 20. do 21. ure. 

HIŠO v "peti fazi izgradnje, na 
lepi lokaciji Veljka Vlahoviča 23, 
Titovo Velenje, prodam. Informa-
cije na telefon: 856-544. 

B R A K O PRIKOLICO, šotor za 4 
osebe in karambolirano Z 101 (mož-
nost popravila) ugodno prodam. In-
formacije pri Malinovič, Stritarjeva 2 
(pri tržnici), Titovo Velenje. 

RABLJENO STREŠNO OPEKO 
cca 1700 kosov poceni prodam. Tele-
fon: 857-056 ali na Cofiovi 13 (enojč-
ki pri starem jezeru) Titovo Velenje. 

K U H A R I C O lahko priučeno s 
prakso, mlajšo upokojenko, sprej-
mem za nekaj ur tedensko. Telefon: 
856-756, Gostilna Obirc. 

OSEBNI AVTO Z 750, starejši le-
tnik, ugodno prodam. Naslov v ured-
ništvu. 

NOVO OGRODJE za železne 
montažne stopnice (dolžina 
3,7 m, širina 0,65) ter 13 macesno-
vih fosnov za stopnišče 
25 x 100 x 5 cm in novo litože-
lezno kopalno kad, ugodno pro-
dam. Informacije po telefonu: 
(062) 841-758. 

O K R O G 400 komadov rabljenih 
salonitnih plošč (visoko ali nizko valj-
nih) ali 500 kosq^ navadne strešne 
opeke kupim. Telefon: 855-457. 

T R A K T O R Zetor 4911, prodam. 
Telefon: f063"> 840-153. 

GIBANJE PREBIVALSTVA 
POROKE: 

Martin SUŠEČ, roj. 1964, av-
toklepar iz Laz in Andreja CO-
KAN, roj. 1965, knjigotiskar iz 
Laz; Valentin VUKOVIČ, roj. 
1960, viličarist iz Titovega Vele-
nja in Terezija ZABUKOVNIK, 
roj. 1956, delavka iz Titovega Ve-
lenja; Marjan JEŽOVNIK, roj. 
1949, kmetovalec iz Velikega vr-
ha in MILKA MATANOVIČ, 
roj. 1954, administratorka iz Ma-
lega vrha; Branislav KLAVŽ, 
roj. 1967, kmetovalec iz Podkraja 
pri Velenju in Stanislava ZABU-

ZAHVALA 

Ob izgubi drage tete 

MAGDALENE 
FLORJANC 

Podgora 31, Šmartno ob Paki 
, 16. 7. 190« - 30. 7. 1985 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom in znancem, ki ste jo pospremili na njeni 
> zadnji poti in darovali cvetje. 

Posebna zahvala družinam Koblanc, Koren, Klančnik, Šmerc, Škrlin, Bratkovič, 
Gaberšek, sodelavcem v Gorenju za izkazano pomoč, dr. Stuparju za zdravljenje in 

g. župniku za opravljen obred. 

VSI NJENI 

ZAHVALA 

Težko in boleče je spoznanje, da te ni več med nami ljubi oče, dedek, 
pradedek, brat in stric 

FRANC PUSOVNIK 
23. 10. 1910 - 15. 8. 1985 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, znancem in prijateljem za darovano cvetje, izreče-
na sožalja in številno spremstvo na njegovi zadnji poti. 

Hvala vsem DO, GD Šmartno ob Paki, osebju ZD Šmartno ob Paki ter duhovniku za opra-
vljen obred. 

Posebna zahvala velja družini Kumer iz Slatin in Jani Rojnik za nesebično pomoč v najtežjih 
- trenutkih. 

VSI, KI SMO TE IMELI RADI 

ZAHVALA 

Ob težki in nenadomestljivi izgubi dragega očeta in starega očeta 

FELIKSA RAZGORŠKA 
rojenega 27. 4. 1908 

iz Šaleka v Titovem Velenju 

se zahvaljujemo všem, ki so vam v težkem trenutku nesebično pomagali, darovali vence in cve-
tje ter ga pospremili na njegovi zadnji poti. 

Žalujoči: VSI NJEGOVI 

KOVNIK, roj. 1965, kmet. teh-
nik iz Andraža nad Polzelo; Jože 
SKUTNIK, roj. 1962, kovino-
strugar iz Titovega Velenja in Ol-
ga AVBERŠEK, roj. 1964, eko-
nom. tehnik iz Titovega Velenja; 
Joško VIŠNJAR, roj. 1966, kme-
tovalec iz Paškega Kozjaka in 
Kristina JAVORNIK, roj. 1965, 
delavka iz Strmca nad Dobrno; 
Janez REMŠE, roj. 1960, avto-
mehanik — obrtnik iz Titovega 
Velenja in Duška PLOH L, roj. 
1955, vzgojiteljica iz Titovega 
Velenja; Armando KURET, roj. 
1958, str. tehnik iz Titovega Vele-
nja in Antonella UGHETTI 
STAŠIČ, roj. 1965, turistična de-
lavka iz Rijeke, Igor JAN, roj. 
1960, dipl. ekonomist iz Vjšelni-
ce in Irena POGAČAR, roj. 
1960, referent uvoza iz Škal; Zih-
nija MAHMUTBEGOVIČ, roj. 
1963, rudar iz Titovega Velenja 
in Kada KARDAŠEVIČ, roj 
1966, prodajalka iz Titovega Ve-
lenja. 

SMRTI: 

Justina HAJSINGER, UPO-
KOJENKA IZ Titovega Velenja, 
Kidričeva 9, roj. 1924; Frančiška 
PLEŠNIK, delavka iz Titovega 
Velenja, Koroška 8/c, roj. 1943; 
Julijana TOMŠE, upokojenka iz 
Titovega Velenja, Ul. 3. julija 12, 
roj. 1902; Feliks Razgoršek, upo-
kojenec iz Šaleka 63, roj. 1908. 

DEŽURSTVA 

DEŽURNI ZDRAVNIKI V 
ZDRAVSTVENEM DOMU ŠO-
ŠTANJ: 

Četrtek, 5. september 1985 — 
dr. Pirtovšek 

Petek, 6. september 1985 — dr. 
Menih 

Sobota, 7. septembra 1985 — 
dr. Menih ^ 

Nedelja, 8. septembra 1985 — 
dr. Menih 

Ponedeljek, 9. septembra 1985 
— dr. Stupar 

Torek, 10. septembra 1985 — 
dr. Stupar 

Sreda, 11. septembra 1985 — 
dr. Lazar 

DEŽURNI VETERINAR NA 
VETERINARSKI POSTAJI ŠO-
ŠTANJ: 

Od 6. septembra do 13. sep-
tembra 1985 Ivo Zagožen, Vr-
njačke Banje 7, Titovo Velenje, 
telefon 857-782 

gorenje 
Gorenje Interna banka, 
n. sol. o M 

Titovo Velenje, Partizanska 12 

Komisija za delovna razmerja Interna banka 
Oglaša 
naslednja prosta dela in naloge 

1 .Vodja oddelka dolgoročnih kreditov x 
2.Samostojni referent za združevanje finančnih sred-

stev 
3.Referent za splošne zadeve 

Poleg splošnih, z zakonom določenih pogojev, morajo kandidati 
izpolnjevati še naslednje posebne pogoje: 
pod 1. 
- diplomirani ekonomist ali ekohomist 
- 3 leta delovnih izkušenj pri enakih ali podobnih delih in nalo-

gah „ 
pod 2. 
- ekonomist r 
- 3 leta delovnih izkušenj na enakih ali podobnih delih in nalo-

gah 
pod 3. -
- srednja šola ekonomske, administrativne, splošne smeri 
- 1 leto delovnih izkušenj 
- znanje strojepisja 
•Za navedena dela in naloge je določeno poskusno delo po pra-
vilniku za delovna razmerja. 
Kandidati naj pošljejo [»sne prijave z dokazili o izpolnjevanju 
pogojev v 8 dneh po objavi oglasa na naslov: Gorenje SOZD, 
DS Splošni posli, Sektor kadrovskih zadev, 63320 Titovo Vele-
nje, Partizanska 12. 
O izbiri bodo kandidati obveščeni v 30 dneh po poteku roka za 
prijavo. 

SOZD, N- SUB. o . 
TRGOVSKA DELOVNA ORGANIZACIJA S. P. O. 

S A V I N J A 

Komisija za delovna razmerja S O Z D Mera Trgovska de-
lovna organizacija »Savinja« Mozirje, po sklepu seje, z 
dne 22. 8. 1885 

Objavlja 

prosta dela in naloge: 

1. za poslovodjo poslovalnice 3 »Pohištvo« v Mozirju 

2. za prodajalca (prednost imajo moški) za poslovalni-
co 5 »Železnina« v Mozirju. 

Poleg splošnih pogojev morata kandidata izpolnjevati še na-
slednje zahteve: 

Pod ad. 1: 

- da je VKV trgovski delavec tehnične ali mešane stroke oziro-
ma da ima trgovsko poslovodsko ali komercialno šolo (V. izo-
brazbene skupine), 

- da ima 2 leti delovnih izkušenj na vodstvenih delih v posloval-
nici, . 

- da mu ni izrečen ukrep o prepovedi razpolaganja z družbeni-
mi sredstvi. 

Podad. 2: 

- da ima končano šolo za prodajalce (IV. izobrazbena skupina) 
tehnične ali mešane stroke in strokovni izpit, če se je šolal po 
VIP usmerjenega izobraževanja ali šolo za blagovnega mani-
pulanta (III. izobrazbene skupine). 

Delo bo sklenjeno za nedoločen čas s polnim delovnim časom. 

Pismene prijave, z obvezno priloženimi dokazili o izpolnjevanju 
objavljenih pogojev, je poslati na naslov: Trgovska delovna or-
ganizacija »Savinja« Mozirje v Mozirju 41. 

Prijave je vložiti v 15 dneh od dneva te objave. 

O rezultatu prijave bodo kandidati obveščeni najkasneje v 10 
dneh po preteku objave. 

ZAHVALA 

Mnogo prerano nas je zapustil naš ljubi mož, oče, stari oče, tast, brat in 
stric 

JOŽEPREŠICEK 
Veljka Vlahoviča 53, Titovo Velenje 

19. 5. 1925 - 20. 8. 1985 

* 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za izrečena soža-
lja, podarjeno cvetje in spremstvo na njegovi zadnji poti. 

Posebno se zahvaljujemo dr. Čaterju za požrtvovalnost in trud na Nevropsihiatričnem oddel-
ku v Vojniku* 

Hvala za izrečene poslovilne besede tov. Mihu Valenciju, moškemu upokojenskemu pevske-
mu zboru Velenje ter gospodu kaplanu za lepo opravljen obred. 

Hvala za podarjene vence DO EKO — Tehnološka oprema, DO ERA—TOZD Veleprodaja, 
DO REK — Jama Pesje in ZB Salek. 

Še enkrat vsem iskrena hvala. 

Žalujoči: žena Mimika, hčerka Jožica, sinovi Zvonko in Marjan z družinami in Milan ter ostalo 
sorodstvo 



6. evropsko prvenstvo v castingu 

Nastopilo bo več 
in tekmovalk 

Ze lansko jesen so izbrali poseben 
organizacijski komite pod vodstvotn 
predsednika športnoribolovne zveze 
Jugoslavije Vladimir ja Majorinca, 
operativni odbor, ki ga vodi Franc 
Slatfhšek, imenovali pa so tudi več 
komisij, da bi bi l i kar najbolj kos tej 
odgovorni nalogi. V pripravo tega pr-
venstva so se nadvse prizadevno 
vkl juči l i tudi v turistično društvo Šo-
štanj, k i je prav te dni organiziralo 
tradicionalni turistični teden v kraju, 
predstavniki krajevne konference 
S Z D L krajevne skupnosti kot tudi 
drugi iz občine Velenje. Vanjo so vlo-
žil i veliko dela in naporov. Lahko za-
trdimo, da mesto Šoštanj že nekaj ča-
sa živi za to evropsko prvenstvo. »Že-
limo,« so dejali na novinarski konfe-
renci predstavniki organizacijskega 

kot 80 tekmovalcev 

ČASTI N G 
EVROPSKO PRVENSTVO 

S H S 
• 

^Spš iS®* 

M N J 

V Šoštanju je ie vse pripravljeno za 
začetek 6. evropskega prvenstva v ca-
stingu — športno ribolovnem tekmova-
nja v disciplinah na suhem. 

Državno prvenstvo v castingu 
• • V > V V I • v 

Mesic ze sedmič 
najboljši 

V nedeljo je bi lo v Šoštanju drža-
vno prvenstvo v castingu, na katerem 
se je zbralo kar 34 tekmovalcev, od 
tega tudi štiri tekmovalke, iz Bosne in 
Hercegovine, Hrvatske, Makedonije, 
Srbije in Slovenije. Tekmovanje je or-
ganizirala ribiška družina Paka. 

Znova se je izkazal član slovenske 
reprezentance, domačin Vlado Mešič, 
k i je osvoji l kar t r i zlate in dve srebrni 
medalji. V peteroboju je že sedmič os-
voj i l zlato medaljo, drugi pa je bi l 
član reprezentance Srbije Živorad Si-
ni ič, tretji pa Željko Oreškov ič (Hr-
vatska). 

RezWntati: — moški: ekipno petero-
boj: I. Slovenija, 2. Hrvatska, 3. Bo-
sna in Hercegovina, 4. Srbija; troboj: 
1. Bosna in Hercegovina, 2, Makedo-
nija, 3. Slovenija, 4.-Hrvatska; petero-
boj: 1. Mešič 580,340 (Slovenija), 2. 
Simič (Srbija) 558,680, 3. Oreškovič 
(Hrvatskji) 549,814, 4. Zorko 534,850, 
5. Rebeušek (oba Slovenija) 518,615; 
troboj: 1. Cerič (B iH) 286,340, 2. Pe-

trančič (Hrvatska) 269,075, 3. Furlan 
(Slovenija) 263,725; obtežilnik arnber-
ger: 1. Prahovi« (Hrvatska) 100, 2. 
Mešič (Slovenija) 100, 3. Petrančič 
(Hrvatska) 98; obtežilnik skish: I. Ce-
rič (B iH) 95, 2. Mešič (Slovenija) 90, 
3, Petrančič (Hrvatska) 90; obtežilnik 
daljava: 1. Rebeušek (Slovenija) 
110,715, 2. Oreškovič (Hrvatska) 
107,235, 3. Simič (Srbija) 105,750;. 
muha kombinacija: 1. Mešič (Sloveni-
ja) 187,950, 2. Oreškovič (Hrvatska) 
187,580, 3. Simič (Srbija) 183,930; 4. 
Rebeušek 182,900, 5. Zorko (oba Slo-
venija) 181,800; muha skish: 1. Mešič 
(Slovenija) 100, 2. Oreškovič (Hrvat-
ska) 100, 3. Zorko (Slovenija) 94; 

Ženske: ekipno — troboj: I. Bosna 
in Hercegovina, 2. Makedoni ja; kom-
binacija troboj: 1. Palata (Bosna in 
Hercegovina) obtežilnik arnberger: I. 
Džordžič (B iH) ; otežilnik skish: 1. 
Palata (B iH) ; obtežilnik daljava: 1. 
Popstefanova (Makedonija). 

Šmartno-Drava 1:1 
V nedeljo so začeli tekmovanje v 

območni nogometni ligi nogometaši 
Šmartnega ob Paki. Na domačem 
igrišču so se srečali z enajsterico Dra-
ve iz Ptuja. 

Neizkušenost mladih igralcev, ki so 
se ekipi pridružil i šele v jesenskem 
delu tekmovanja, ter slaba fizična pri-
pravljenost sta botrovala, da nogome-
taši Šmartnega ob Paki niso izdatno 
zatresli mreže gostujočega vratarja. 
Vrsta dobrih akcij pred vrati Drave je 
ostala neizkoriščenih: Edini zadetek 
za domačine je t ik pred odhodom na 
odmc. dosegel Kolenc. 

V prihodnjem kolu enajsterica Iva 
Brdnika gostuje v Zagorju. 

Proti Dravi so za Šmartno zaigrali: 
Magrič, Pušnik (Matko), Maglica, To-

mažič. Baje, Brunšek, Korber, Jelen 
(Laznik), Kodre, Zvir (Kopušar), Ko-
lenc 

Usnjar-Svoboda 1:0 
Mladinci šoštanjskega Usnjarja so 

zasluženo premagali ekipo Svobode 
iz Ljubljane z rezultatom 1:0. Zade-
tek je v 74. minuti srečanja dosegel 
Pevnik. 

V prvem polčasu sta imel i obe eki-
pi več zrelih priložnosti za zadetek, 
vendar se mreža do konca prvega de-
la igre ni zatresla. V drugem polčasu 
so pokazali domačini nekaj več od 
igre. Po izvrstnih akcijah je Pevnik 
kaznoval prekršek nad Baumanom 
ter s kakih 20 m poslal žogo v gol. 

Za Usnjar so zaigrali: Uršnik, Pev-
^nik, Bevar, Kotnik, M. Papež, R. Ko-

tnik, Džurkič, D. Papež, Slutej, Lah, 
Bauman, Koča, Kostanjšek. 

odbora, »da bi tekmovalci in drugi 
gostje kar najlepše preživeli čas v Šo-
štanju, se z najboljšimi vtisi vrni l i do-
mov in se kasneje še kdaj vrni l i med-
nas.« . 

Organizatorji so izdali tudi pose-
ben Bilteiv v slovenščini, nemščini in 
angleščini. V njem so zapisane po-
zdravne besede predsednika skupšči-
ne občine Velenje Janeza Basleta, 
predsednika sveta KS Šoštanj Marti-
na Primožiča, predsednika ribiške 
zveze Slovenije Jožeta Hartmana, 
predsednika mednarodne športne ri-
bolovne zveze Mordaxa in predsedni-
ka organizacijskega odbora Vladimir-
ja Majorinca. Natisnil i pa so tudi po-
sebno knjižico Šoštanj — mesto v Ša-
leški dolini. 

Nsi prvenstvu bo nastopilo 82 tek-
movalcev in tekmovalk iz Avstrije, 
Belgije, Bolgarije, ČSSR, Finske, 
Francije, Madžarske, Nizozemske, 
Norveške, Španije, Švedske, Švice, 
Velike Britanije, Zvezne republike 
Nemčije in Jugoslavije. 

»Organizacija 6. evropskega prven-
stva v casting športu ni zgolj izraz po-
membnosti in zaupanja Ribiški druži-
ni Paka, pač pa je to tudi priznanje 
naši družbenopolit ični skupnosti, v 
kateri vseskozi krepimo in razvijamo 
razlčne športne aktivnosti. 

Veseli smo, da je mednarodna fe-
deracija za športni ribolov pred dve-
ma letoma v Bolonji odločila, da bo 
evropsko prvenstvo v castingu v Jugo-

slaviji. Ker je kompletna organizacija 
tega prvenstva poverjena šoštanjski 
ribiški družini, poleg nje pa še mno-
gim drugim samoupravnim družbe-
n im in pol i t ičnim dejavnikom v Šo-
štanju in v občini Velenje, si štejem v 
posebno čast, da bomo v prvih sep-
tembrskih dneh pozdravil i tekmoval-, 
ce in mnoge druge ljubitelje športne-
ga ribolova,« je zapisal v dobrodošli-
ci v posebnem biltenu predsednik 
skupščine občine Velenje Janez Ba-
sle. Prav je, da tudi drugi izkažemo 
pozornost tekmovalcem in tekmoval-
kam iz 15 evropskih držav s tem, da si 
nj ihovo tekmovanje ogledamo in tako 
bolje spoznamo to obl iko športnori-
bolovnega tekmovanja. 

Slovesna otvoritev 6. casting evrop-
skega prvenstva bo jutri (petek) ob 
19 JO na Trgu svobode v Šoštanju. Pol 
ure predtem bo od doma ribičev krenil 
proti Trgu svobode slovesen sprevod s 
prikazom športne in druge dejavnosti v 
Šoštanju, samo tekmovanje pa se bo 
začelo v soboto na letališču v Lajšah in 
na igrišču NK Usnjar, ga nadaljevali 
še v nedeljo in v ponedeljek. V soboto 
dopoldne bo prvenstvo trajalo predvi-
doma od 9. do 10.3« in od 11. do 12 JO, 
popoldne pa od 15. do 16.30 in 17. do 
18.30. V nedeljo dopoldne od 9. do t i . 
ure in od 11 JO do 12 JO ter popoldne 
od 14. do 15J0 in od 16. do 18. ure. 
Ponedeljek dopoldne od 9. do 10.30 in 
od 11. do 12.30. Zvečer pa bodo v pro-
storih hotela Vesna v Topolšici slove-
sno razglasili rezultate. 

m i 

Bodeča neža Izletniku 

Povabili smo vas sicer, da nam pošljete prispevke ter sodelu-

jete v naši rubriki , v kateri skupno s turističnim društvom Vele-

nje* podeljujemo turistični nagelj al i bodečo nežo. Z a zdaj se ni-

ste odzvali, zato smo tudi tokrat sami poiskali grešnika, Id si za-

služi, da ga vsaj nekoliko ošvrkamo. Bodečo nežo tokrat podelju-

jemo Izletniku, ki dokaj malomarno skrbi za obveščanje potni-

kov. Tile dve tabli , ki brez voznih redov samevata že celo poletje, 

sta temu zgovoren dokaz. 

(bz) 

42 Škalčanov 
na Triglavu 

V kr t jevn i skupnosti škale-Hrasto-
vec krajani in tamkajšnja mladina 
prizadevno delajo na področju re-
kreacije, zato tudi ni čudno, da so 
najboljša vaška KS v Sloveniji in se-
veda tudi v občini Velenje. 

Potem, ko so nadvse uspešno ispe-
Ijali letošnjo Vaško ol impiado, ki si jo 
je ogledalo več tisoč krajanov, so ma-
lo za hec in malo zares sklenili, da 
gredo še na Triglav. 

V tej krajevni skupnosti je delavna 
tudi planinska sekcija in domala vsak 
krajan je tudi član te sekcije. Za po-
hod na Triglav so se pripravljali en 
mesec in to tako temeljito, da je dvo-
dnevni pohod potekal povsem brez 
zapletljajev. Na naporno in zahtevno 
pot je krenilo 42 krajanov, od tega j i h 
je na naš najvišji vrh prvič stopilo 32, 
k i so uspešno prestali krst in tako po-
stali pravi Slovenci; -

Za prvo pomoč sta skrbeli sestri Ti-
nica in Franja Halcneht in imeli sila 
malo dela, razen tiste malenkosti po-
moči, ko je strahoviti krš hotel prekri-
žati pot Vladu Miklavžinu do vrha. 
Ves pohod je ležal na plečih štirih 
vodnikov Staneta Lipnika, Karla Si-
tarja — oba 7 x na vrhu, Staneta Te-
peja — 4 x in Marjana Skaže, ki je 
stopil na vrh Triglava že 19. 

Se nefcaj pohvalnih besed o mla-
dih. Zelo hitro so vskočili na pomoč, 
na polovici poti do Kredarice so nosi-
l i po dva nahrbtnika, tudi mojega, za 
kar sem j i m bi l sila hvaležen. Njihova 
mladost pa se je videla tudi kasneje 
ha skupnem ležišču, kjer sem ostal 
brez odeje, k sreči sem bi l v postelji 
sam; ja, veste, za dekleta pa se Škal-

Gostili smo tabornike iz 
Miinchna in Cambridgea 

Po dolgem in trdem delu si bo-

do tudi taborniki iz O Z T Velenje 

lahko ̂ privoščili zasluženi počitek. 

Te dni so namreč zaprl i oba stal-

na taborna centra v Ribnem pri 

Bledu in v Savudrij i , kjer so ta-

borniki naše občine preživljali dva 

meseca brezskrbnih taborniških 

počitnic, (o tem bomo še podrob-

neje poročali) Pred dnevi pa je 

svoje gostovanje pri tabornikih ve-

lenjske občine zakl juči la tudi zad-

Družabna srečanja so bila polna domislic 

nja skupina od sknpaj 40 scoutov 

iz Mi inchna, že pred njimi pa je 

naso domovino zapustilo 65 scou-

tov iz Cambridgea. , 

M e d pestrim programom so 

angleški gostje najprej preživeli 

3 dn i v Titovem "Velenju, nasled-

nj ih 5 dni- pa v taborniškem cen-

tru v R ibnem. Zan im iv i jzleti na 

Bled, Bohinj , Kropo , Tržič so 

navduši l i taborniške goste, k l jub 

vsemu, pa je največ zan imanja le 

veljalo Ka juhovemu taboru v Sa-

vudri j i . Tam so se angleškim 

skavtom pridruži l i še skavti iz 

Munchna in tako so skupaj uži-

vali ob lepotah Jadranskega 

mor ja* jd pa so j i h popestrili še z 

izleti na Brione, Piran, Benetke, 

Škocjanske jame. 

Dvajset starejših taborniških 

mačkov iz skupine nemških 

skavtov pa je ob obisku v Jugo-

slaviji želela videti še več in tako 

so se odpravil i p o Dalmaci j i v 

Č r n o Go ro in še naprej na Koso-

vo, kjer so doživel i lepe in nepo-

zabne trenutke. V zadnj i fazi nji-

hove »podal jšane variante« pa 

so se ustavili še v R ibnem pri 

Bledu in za nekaj dn i preživljali 

nepozabne trenutke, spoznavali 

nove taborniške veščine in ne na 

zadnje z našimi taborniki izme-

njal i prenekatero izkušnjo. 

Velja še dodat i , da so se tabor-

niki O b Z T Velenje zopet izkaza-

li, da so spletli nove prijateljske 

vezi in nič čudnega ni če se bodo 

že v oktobru odzvali povabi lu 

nemških scoutov in obiskali 

Mi inchen. 

Boris Kompare 

čani boji jo. Pa tudi iznajdlj ivi so. Za 
rezervacijo v koči na Dol iču so imeli 
kar nekaj dni živo rezervacijo in tako 
»o sobe čakale na nas — drugače v 
koči ne bi bi lo spanja. 

Spust do Bohinja, drugi dan, je bi 
naporen. Poštenih devet ur hoje je da-
lo svoje, pred kočo pr i slapu Savice v 
Bohinju pa je bil še en krst, tokrat res-
nejši, tudi tega so premagali. Res pa 
je tudi, da je porota zmanjšala kazni 
in tako je Herman Arl ič še uspešno 
opravil 32 počepov na eni nogi. Pa 
kakor kol i že, dvodnevno bivanje 
med Škalčani je bi lo tudi zame lepo. 

Bilo je tudi kopanja. Vendar za naj-
bol j hrabre. Sonce je neusmiljeno pri-
pekalo, nekateri so se kopali kar oble-
čeni, saj je bila voda želo mrzla in je 
takšna kombinacija prišla zelo prav. 

N, " 

Ne smem pa pozabiti Vlada Mi-
klavžina, ki je pri koči slapa Savice 
čudovito zdeklamiral eno svojih pe-
smi o naših hribih in naravi iri U r je 
imela pesem več kit ic, se je okol i vr l ih 
Škalčanov zbralo vse živo, ki se je v 
tem času zadrževalo tam in ploskanja 
ni in ni bi lo konca. Vlado, hvala t i , 
prav pa bi bilo, da b i te svoje pesmi 
vendarle kje objavil, ker so prečudo-
vite, saj govorijo o naravi in naših 
planinah. 

L. Ojsteršek 

Fužinar—Elkroj 
1:2 

Nogometaši Elkroja so uspešno 
krenil i v boj za vrh prvenstvene raz-

predelnice, saj je letos njihov cilj ja-
sen, to pa pomeni prvo mesto in uvr-
stitev v republiško ligo. V prvem kolu 
so gostovali pr i Fu i ina i ju na Ravnah 
in osvojili dve pomembni točki, ki sta 
seveda velika spodbuda in obveza 
obenem v nadaljnjem tekmovanju. 
Zasluženo so zmagali z 2:1, zmaga pa 
bi lahko bila še višja, vendar je Miše-
tič t ik pred koncem zastreljal enajst-
metrovko. 

Vodi lni zadetek je po napaki do-
mačega vratarja v 13. minuti dosegel 
Žunter. Srečanje je bilo enakovredno. 
Vsi napori domačinov, da bi izenačili 
tudi bi l i zaman, saj so bi l i nogometaši 
Elkroja nevarnejši v protinapadih in 
so tako vodstvo še povečali. Gostitelji 
so brez poraza ublažili z enajstme-
trovko. V prihodnjem letu bodo no-
gometaši Elkroja doma igrali s Parti-
zanom iz Slovenj gradca. 

Il.memorial Andreja Klahčnika 
Košarkarski k l^b Elektra je tudi le-

tos organiziral mladinski turnir v spo-
min na Andreja Klančnika-Luka, Ifi 
je svojo košaricarsko pot začel v Šo-
štanju, nazadnje pa je igral pri celjski 
Libeli. Žal, je lansko poletje nenado-
ma preminil in tako je bila prezgodaj 
končana njegova uspešna košarkar-
ska pot. 

Turnir ja so se poleg domačih mla-
dincev udeležili tudi njihovi sovrstni-
ki iz Ljubljane (Sitielt Ol impija) in 
Maribora (Jeklotehna Branik). Pova-
b i l i so tudi mladince celjske Libele, ki 
so sprva obljubil i , da bodo prišli, ven-

dar so dober dan pred turnir jem od-
povedali udeležbo. Namesto niif i so 
zaigrali košarkarji iz Raven pri Šošta-
nju, okrepljeni z nekaterimi igralci iz 
sedanje Elektre. 

Na turni r ju so najbolje igrali mladi 
košarkarji iz Maribora, kar je tudi ra-
zumljivo, saj so bi l i letos spomladi na 
državnem prvenstvu četrti. V tekmi za 
prvo mesto so premagali mladince 
Elektre z 91:65, vendar je treba pove-
dati, da so bi l i košarkarji Branika za 
leto dni starejši od Šoštanjčanov. V 
srečanju za tretje mesto pa je ekipa 
Raven premagala Smelt Ol impi jo 

97:84. Rezultata uvodnih tekem: 
Elektra: Smelt Olimpija 98:53, Jeklo-
tehna Branik: Ravne 125:81. 

Ob začetku turnir ja so se vsi igralci, 
pa tudi gledalci, ki se j i h je zbralo.kar 
precej v telovadnici solidarnosti os-
novne šole Biba Roeck, kjer je bi l tur-
nir, z minutnim molkom počastili 
spomin na Andreja Klančnilca, dele-
gacija pa je položila tudi šopek cvetja 
na njegov grob. 

Pokrovitelj turnirja je bila Tovarna 
usnja Šoštanj. 

Malčki že v prostorih novega vrtca 
Ponedeljek je bil za najmlajše 

krajane Šmartnega ob Paki in 

njegove okolice, njihove starše ter 

seveda tudi tovarišice vzgojiteljice 

radosten dan. -Izpolnila se j im je 

namreč dolgoletna želja. Ničveč 

se j im ne bo treba stiskati v majh-

nih prostorih v osnovni šoli bratov 

Letonje, ampak se bodo lahko 

igrali v novih, velikih in prostra-

nih igralnicah. 

V začetku tega tedna je 100 

otrok iz krajevne skupnosti 

Šmartno ob Paki in njene okoli-

ce našlo svoj drugi d o m v novo 

zgrajenem vrtcu v središču tega 

kraja. Izgradnjo objekta so nare-

kovale potrebe po večji zmoglji-

vosti vzgojno varstvene ustanove 

v tretjem središču Šaleške doline. 

Za to so se krajani na glasovanju 

za tretji samoprispevek odloči l i 

poleg obnove kulturnega doma 

še za izgradnjo otroškega vrtca. 

Svet krajevne skupnosti je ime-

noval devetčlanski gradbeni od-

bor, ki je vzel »zadevo« v svoje 

roke. Ma j a 1983 so začeli to na-

črtovano nalogo tudi uresničeva-

t i /Pr idobi tev vseh potrebnih so-

glasij in idejnega projektS j im je 

»vzela« leto dni . Ne le, da se je 

zavlekla gradnja, tudi cene so v 

tem času močno poskoči le. O d 

prvotno predvidenih 21 milijo-

nov dinarjev je ob koncu veljala 

krajane Šmartnega ob Paki nalo-

žba okrog 41 mi l i jonov dinarjev. 

Vendar to ni dokončna številka. 

Treba je . urediti še okol ico vrtca, 

zasaditi drevesa in grmičevje, ku-

piti igrala. O b tem je treba pove-

dati še to, da so krajani prosto-

vol jno opravili nekatera dela v 

vrednosti 500 tisoč dinarjev. Za 

nakup igral pa je sicer skrbnim 

gospodarjem zman jka lo denarja. 

In od kod se je natekal denar? 

Večino so ga krajani zbrali s sa-

moprispevkom, nekaj je primak-

nila še občinska skupnost otro-

škega* varstva Velenje. Vrtec je 

štiri oddelčen: v teh je prostora 

za 81 otrok, v enem pa za 19 

malčkov, starih od 1. do 3. leta. 

Vrtec ima svojo kuhin jo , skladiš-

čne prostore, vsak oddelek svojo 

igralnico, večnamenski prostor 

pa bo lahko služil tudi krajanom 

za razne krajše priložnostne pri-

reditve. • • 

Že pred izgradnjo je obstajala 

bojazen, da prostori vrtca ne bo-

do po lno zasedeni. Vse dvome b 

upravičenosti izgradnje je »od-

pravi l« vpis otrok za šolsko leto 

1985/86. Po normativih bi lahko 

vrtec sprejel le 80 malčkov, v or-

ganizirano vzgojnovarstveno de-

javnost pa je sedaj vključenih 

kar 100 otrok. 

Objekt naj bi predali svojemu 

namenu v letbšnjem tednu otro-

ka, pni {eden meseca oktobra, še 

prej pa mora izvajalec del, ve-

lenjsko gradbeno podjetje Ve-

grad, odpraviti nekatere pomanj-

kljtvosti za pridobitev uporabne-

ga dovoljenja. 


